

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၃)
အမှတ် (၃၃၂)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တော်သလင်းလဆန်း ၉ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာ ၂ ရက်၊ အင်္ဂါနေ့။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ပီယက်နမ်နိုင်ငံ အမျိုးသားနေ့သဝဏ်လွှာများပေးပို့

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂

၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂ ရက်တွင်ကျရောက်သော ပီယက်နမ် ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ၏ (၆၉)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့ အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်ထံမှ ပီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ကျူးသန်စန်းထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ **စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၃**

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဥရောပသုံးနိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေးခရီးထွက်ခွာ



နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် အဖွဲ့သည် ဂျာမနီနိုင်ငံ၊ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံနှင့် နယ်သာလန်နိုင်ငံတို့သို့ တရားဝင် ချစ်ကြည်ရေးခရီးသွားရောက်ရန် ယနေ့ ညနေ ၅ နာရီတွင် နေပြည်တော်မှ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မြန်မာလေကြောင်းဖြင့် ထွက်ခွာသွားကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့အား ဥတိယသမ္မတများဖြစ်ကြသော ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် ဦးညွှန်ထွန်း၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ နှင့် တာဝန်ရှိသူများက နေပြည်တော်လေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။ **(အပေါ်ပုံ)**

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁



မြေနှိကုန်းခုံးကျော်တံတားတည်ဆောက်စဉ် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုအနည်းဆုံးဖြစ်အောင် ဆောင်ရွက်မည်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁

မြေနှိကုန်းခုံးကျော်တံတားတည်ဆောက်ရန် မြေတိုင်းတာမှုလုပ်ငန်းများကို ဩဂုတ် ၁၃ ရက်က စတင်ဆောင်ရွက်နေပြီဖြစ်သည်။ ပြည်လမ်းကြောအပေါ် အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအတွင်း တည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်း-တင်ဝင်းလေး(ကြည့်မြင်တိုင်) > ဓာတ်ပုံ-ဘော်ဂါသွေး

တည်ဆောက်မှုကို ဇန်နဝါရီလအတွင်း အပြီးပြုလုပ်နိုင်ရေးအတွက် နေရာအရ လမ်းဆို့မှုအနည်းဆုံးဖြစ်အောင် ဆောင်ရွက်မည်။ လမ်းဆို့မှု ပြည်သူ့အကျိုးအမြတ်ကို ထိခိုက်စေရန် ရှောင်ကြဉ်မည်။ လုပ်ငန်းစတင်စဉ်မှာပင် ခရီးသွားပြည်သူများအကြားမှ အသံများ **စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁**

AGT Advanced Generation Technology
AGT A-145 (89,000/-Ks)

- 3.5" Display
- 3.2M Camera
- MP3/MP4 Playback
- 200k MP3 Playlist
- Quad Core Processor
- 18 Months Service Warranty

18 Months Service Warranty

AGT A-146 (83,000/-Ks)

Hot-Line
09-43066990
09-43066998

E2 Electronic Empire
E2 E-514 (19,900/-Ks)

- 2.4" Display
- Camera/MP3/MP4
- Bluetooth/FM/Torch Light
- Card Slot / USB Support / 800
- 12 Months Service Warranty

12 Months Service Warranty

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အာဘော်

တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာ

လူတို့တွင် စား၊ ဝတ်၊ နေရေး အရေးသုံးပါးအနက် နေရေးသည် အရေးအကြီးဆုံးဖြစ်ပါသည်။ အထူးသဖြင့် မြို့ပြနေပြည်သူများ နေရာအိမ်ရာပိုင်ဆိုင်ရေးသည် အရေးကြီးပါသည်။ မြို့ပေါ်နေပြည်သူအများစုမှာ အိမ်ငှားများဖြစ်ကြပါသည်။ လစဉ်အိမ်ခန်းငှားခအတွက်ပေးနေရသည့် ငွေကြေးမှာ လည်း အောက်ခြေဝန်ထမ်းတစ်ဦး၏ လစာနီးပါးမျှဖြစ်နေပါသည်။ အိမ်လခအတွက် ငွေကြေးများစွာပေးနေရသည့်အတွက် အခြားသော ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေး၊ စီးပွားရေးတို့ကို တိုးတက်အောင် မလုပ်နိုင်ဘဲဖြစ်ကြရသည်။ သို့အတွက် အိမ်ရာပိုင်ဆိုင်ရေးသည် မြို့ပြနေပြည်သူများအတွက်အရေးကြီးပါသည်။

ထို့ကြောင့်လည်း နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်က ဩဂုတ်လကုန် ရေဒီယိုမိန့်ခွန်းတွင် “ လက်ရှိဆောင်ရွက်နေတဲ့ တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာစီမံကိန်းများကို ရန်ကုန်နှင့်မန္တလေးလိုနေရာများမှာသာမကဘဲ မြို့ကြီးများဖြစ်တဲ့ တောင်ကြီး၊ မော်လမြိုင်၊ ပုသိမ်၊ တောင်ငူ၊ မုံရွာ၊ မကွေးနဲ့ စစ်တွေလို နေရာမျိုးမှာ ပြည်သူလူထုအများစုလက်လှမ်းမီစေနိုင်မည့် ပြည်သူ့အိမ်ရာစီမံကိန်းတွေကို မြို့ရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု စီမံကိန်းများနဲ့အညီ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ယခုအခါ ရန်ကုန်နှင့်မန္တလေးမြို့ကြီးများတွင် လူဦးရေ သိပ်သည်းလာခြင်း၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးလာခြင်း၊ ကုမ္ပဏီရုံးခန်းများတိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်လာနိုင်ခြင်း၊ အရောင်းဆိုင် Show room များတိုးလာခြင်းတို့ကြောင့် လူနေထိုင်ရန် အိမ်ခန်းနေရာများ လျော့နည်းလာသည်ကို သတိပြုမိသည်။ တစ်ဆက်တည်းမှာပင် အိမ်ခန်းငှားခ၊ အိမ်ခန်းဈေး၊ အိမ်ဈေး၊ မြေဈေးများ အဆမတန် မြင့်တက်လျက်ရှိပါသည်။ ထို့ကြောင့်လည်း ကျူးကျော်နေထိုင်သူများတိုးပွားလာနေသည်ကို တွေ့ရသည်။

ထိုအခက်အခဲများကိုကျော်လွှားနိုင်ရန်အလို့ငှာ ယခုအခါ ရန်ကုန်မြို့သစ်စီမံကိန်းတစ်ရပ်ကိုလည်း ဖော်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းကြားသိရသည်။ ထိုသို့ မြို့တိုးချဲ့မှုကို လက်ရှိရန်ကုန်မြို့၏ အနောက်ဘက်တွင် ယန်းလှိုင်မြစ်နှင့် တံတားတူးမြောင်းအကြား၊ လှိုင်မြစ်နှင့် လှိုင်သာယာ-တံတားကားလမ်းအကြား မြေနေရာများကို လျာထားကြောင်းသိရသည်။

အမှန်စင်စစ် ဤစီမံကိန်းသည် ဝင်ငွေနည်းမိသားစုများ၊ အိမ်ပိုင်မရှိသူများ၊ ဝန်ထမ်းများစသည့် အခြေခံလူတန်းစားများအား လက်လှမ်းမီသောနှုန်းထားများဖြင့် ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသွားလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်မိပါသည်။ သို့မှသာ လက်ရှိရင်ဆိုင် ကြုံတွေ့နေရသော အိမ်ခန်းငှားခ၊ မြေဈေး၊ အိမ်ဈေးများအထိုက် အလျောက်လျော့ကျသွားနိုင်ပါသည်။ ဤသို့ ဆောင်ရွက်ခြင်းသည် ယနေ့နိုင်ငံတော်က ဆောင်ရွက်နေသည့် ဆင်းရဲမှုလျော့ချရေးကိုလည်း အထောက်အပံ့ဖြစ်စေနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာစီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လာနိုင်မှုနှင့်အတူ ပြည်သူများ၏လူနေမှုအဆင့်အတန်းသည်လည်း တိုးတက်မြင့်မားလာမည်အပြင် အခြားသော စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေးအစရှိသဖြင့် ဘက်ပေါင်းစုံမှ တိုးတက်လာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

ပြည်တွင်းသတင်း

မြန်မာအလုပ်သမားများ ပြည်ပသို့မထွက်ခွာမီ လုပ်ငန်းခွင်အကြိုသင်တန်းဖွင့်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁

အလုပ်သမား အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေး ဝန်ကြီးဌာနပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်သည် ဩဂုတ် ၃၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက ရန်ကုန်မြို့ရှိ ကျွမ်းကျင်မှု လေ့ကျင့်ရေးသင်တန်းကျောင်း (မြောက်ဒဂုံ)၌ ကျင်းပသည့် ပြည်ပသို့ သွားရောက် အလုပ်လုပ်ကိုင်မည့် မြန်မာအလုပ်သမားများ ပြည်ပသို့ မထွက်ခွာမီ လုပ်ငန်းခွင်အကြိုသင်တန်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့တက်ရောက်ခဲ့သည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ဒုတိယဝန်ကြီးဦးထင်အောင်၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ မြန်မာပြည်ပအလုပ်အကိုင်နှင့် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

သင်တန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက အမှာစကားပြောကြားရာတွင် မြန်မာအလုပ်သမားများ ပြည်ပသို့ သွားရောက်အလုပ်လုပ်ကိုင်ခြင်းလုပ်ငန်းကို ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်က စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး လုပ်ငန်းများ စနစ်တကျရှိရန်၊ ဥပဒေနှင့်အညီဖြစ်

စေရန်အတွက် ၁၉၉၃ ခုနှစ်တွင် ပြည်ပအလုပ်အကိုင် ဥပဒေကိုပြဋ္ဌာန်းပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ မြန်မာအလုပ်သမားများ ပြည်ပသို့စနစ်တကျသွားရောက်ပြီး အလုပ်လုပ်ကြရာတွင် ကောင်းမွန်သည့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ရရှိစေရန်၊ အလုပ်သမားများ၏ ရပိုင်ခွင့်နှင့်အခွင့်အရေးနစ်နာဆုံးရှုံးမှု မရှိစေရေး ပြည်ပကရိုညာညီ အတွေ့အကြုံ၊ အသိပညာနှင့်အတတ်ပညာများကို ပြည်တွင်းတွင် စနစ်တကျပြန်လည်အသုံးပြုနိုင်စေရန် ရည်ရွယ်ပြီး ပြည်ပအလုပ်အကိုင် အေဂျင်စီအပါအဝင် ပြည်ပအလုပ်အကိုင်အကျိုးဆောင် လိုင်စင်ရအေဂျင်စီများမှ တစ်ဆင့် ထိုင်းနိုင်ငံ၊ စင်ကာပူနိုင်ငံ၊ မလေးရှားနိုင်ငံ၊ ကိုရီးယားနိုင်ငံနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံများသို့ မြန်မာအလုပ်သမားများ စေလွှတ်လျက်ရှိပါကြောင်း။

သမားအခွင့်အရေးများ ရရှိစေရန်တို့အတွက် ပြည်ပသို့မသွားရောက်မီ လုပ်ငန်းခွင်အကြိုသင်တန်း ပို့ချခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပြည်ပသို့သွားရောက်အလုပ်လုပ်ကိုင်မည့် မြန်မာရွှေ့ပြောင်း အလုပ်သမားများအခက်အခဲတစ်စုံတစ်ရာရှိပါက ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရန် နေပြည်တော်နှင့် ရန်ကုန်မြို့တို့တွင် ၂၄ နာရီဝန်ဆောင်မှုပေးနေသည့် Complaints Mechanism ကိုလည်း ဖွင့်လှစ်ပေးထားပါကြောင်း၊ အလုပ်သမားများအနေဖြင့် အခက်အခဲတစ်စုံတစ်ရာ ပေါ်ပေါက်လာပါက အချိန်မရွေးဆက်သွယ်နိုင်ပြီး မလေးရှားနိုင်ငံရှိ မြန်မာအလုပ်သမားသံအရာရှိနှင့် မြန်မာပြည်ပအလုပ်အကိုင်ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းရှင်များအဖွဲ့ချုပ်က မလေးရှားနိုင်ငံတွင်တည်ထောင်ထားသည့် Call Center သို့လည်း ၂၄ နာရီဆက်သွယ်အကူအညီ တောင်းခံနိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကြားပွဲစားများကိုလည်း ဝရပြုပြီး ရှောင်ရှားကြရန်နှင့် မလေးရှားတွင်ရှိသည့် မြန်မာသံအရာရှိနှင့် ဆက်သွယ်မေးမြန်းပြီးမှသာ ဆောင်ရွက်ကြရန်အထူးအလေး

အနက်ထား မှာကြားလိုကြောင်းပြောကြားသည်။ အဆိုပါသင်တန်းအား အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် မြန်မာပြည်ပအလုပ်အကိုင်ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းရှင်များ အဖွဲ့ချုပ်ကကြိုကြပ်ဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြစ်ပြီး သွားရောက် အလုပ်လုပ်ကိုင်မည့်နိုင်ငံ၏ ယဉ်ကျေးမှု၊ ဘာသာစကား၊ လုပ်ငန်းခွင် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး၊ မြန်မာနိုင်ငံ အလုပ်သမားဥပဒေ၊ သွားရောက် အလုပ်လုပ်ကိုင်မည့်နိုင်ငံ၏ အလုပ်သမားဥပဒေနှင့် အခက်အခဲတစ်စုံ တစ်ရာပေါ်ပေါက်လာပါက ဆက် သွယ် ရမည့် ဌာနဖုန်းနံပါတ်စသည်တို့ကို သင်ကြားအသိပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယနေ့သင်တန်းသို့ မလေးရှားနိုင်ငံသို့သွားရောက် အလုပ်လုပ်ကိုင်မည့် အလုပ်သမား ၄၆၂ ဦး တက်ရောက်ကြပြီး အဆိုပါ သင်တန်းသားများ မလေးရှားနိုင်ငံ သို့ရောက်ပါ က အသုံးပြုနိုင်ရန် ဖုန်းဆင်းကတ် (SIM CARD) များကိုလည်း အခမဲ့ ဝေငှပေးခဲ့ ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကျန်းမာရေးစီမံကိန်းလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁

Dissemination of National Supply Chain Base Line Assessment and Strategic Planning အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားကို ဩဂုတ် ၂၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ အမရာတိုတယ်၌ ကျင်းပရာ ရှေးဦးစွာ

ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး (ကုသရေး) ဒေါက်တာသီတာလှက အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲရလဒ်များကို အကျဉ်းချုံးတင်ပြပြီး ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်သိန်းသိန်းဌေးက ယခုအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသည် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနအတွက် အရေးကြီးသည့် National Integ-

rated Supply Chain ရရှိရေးအတွက် ပထမအဆင့်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကျန်းမာရေးစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ အောင်မြင်စေရန် Supply Chain တိုးတက်မှုသည် အရေးကြီးသောအခန်းကဏ္ဍမှပါဝင်ကြောင်း။

လျော့ချပြီး ပြည်သူလူထုလက်ထဲသို့ ဆေးနှင့်ဆေးပစ္စည်းများ ပြတ်လပ်မှုမရှိ ရောက်ရှိစေရေးကို ဦးတည်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲမှ ထွက်ပေါ်လာသည့် Supply Chain နည်းဗျူဟာမူကြမ်းကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရန် နောက်ဆုံးနည်းဗျူဟာမူကြမ်း ထွက်ပေါ်လာရေးအတွက် အတည်ပြုပိုင်းဝန်း ဆွေးနွေးရန် လိုအပ်ကြောင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် SCMS အဖွဲ့မှ Mr. Alan Pringle က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားသည်။ အဆိုပါ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသည် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ရည်မှန်းချက်တစ်ရပ်ဖြစ်သော ပြီးပြည့်စုံသည့် National Supply Chain Management Strategic Plan ထွက်ပေါ်လာစေရေးအတွက် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများ ပိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် ဩဂုတ် ၂၅ ရက် မှ ၂၈ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



စာအုပ်စာပေ လူ့မိတ်ဆွေ

Advertisement for iQ VISION featuring a "Special Promotion" of 15% off on sunglasses and a "Lucky Draw" for an OAKLEY bicycle. The text includes "အိုင်ကျူဗွီးရှင်း" and "မျက်စိအထူးကု". Contact information: Hot Line: 09 250550280, 01 401208, 401209. www.iqeyecare.com. Head Office: S-15, U Chit Maung Road, Tamiwe Tsp, Yangon.

◆ ရှေ့ဖို့မှ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဆောင်သော မြန်မာ့ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့တွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသော ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးရဲထွန်း၊ ဦးစိုးသိန်း၊ ဦးအုန်းမြင့်၊ ဦးဉာဏ်ထွန်းအောင်၊ ဦးခင်မောင်စိုး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြင့်၊ ဦးသန်းဆွေနှင့် တာဝန်ရှိသူများ လိုက်ပါသွားကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၅ ရက်မှ မတ် ၈ ရက်အထိ ဥရောပငါးနိုင်ငံဖြစ်သော နော်ဝေ၊ ဖင်လန်၊ ဩစတြီးယား၊ ဘယ်လ်ဂျီယံနှင့် အီတလီနိုင်ငံတို့သို့လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁၄ ရက်မှ ၂၀ ရက်အထိ ဥရောပနှစ်နိုင်ငံဖြစ်သော ဗြိတိန်နှင့် ပြင်သစ်နိုင်ငံတို့သို့ လည်းကောင်း သွားရောက်ခဲ့ပြီး ယခုအကြိမ်သည် တတိယမြောက် ဥရောပ ခရီးစဉ်ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

◆ ရှေ့ဖို့မှ

အလားတူ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၂ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော ဝိယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ၏ (၆၉)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့ အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ဝိယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ၊ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ငုယင်တန်ဖွန်းထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

များစွာ စကားပြောကာမျှဖြင့် ပညာရှိမဖြစ်၊ သည်းညည်းခံတတ်၊ မုန်းသောရန်သူဟူ၍လည်းမထား၊ အကြောက်လည်း မရှိသောသူကို ပညာရှိဟု ခေါ်၏။ ဓမ္မပဒ

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် ဝိယက်နမ်အမျိုးသားနေ့ သဝဏ်လွှာပို့

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၂ ရက်နေ့တွင်ကျရောက်သော ဝိယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ၏ (၆၉)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့ အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ထံမှ ဝိယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ဖန်ဘင်မင်းထံသို့ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။(သတင်းစဉ်)

MPTမှ ကျပ် ၁၅၀၀ တန် ဆင်းမိကတ်များ ရောင်းချပေးလျက်ရှိ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းက နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင် ယနေ့မှစ၍ GSM တန်ဖိုးနည်းဆင်းမိကတ်များကို တစ်ကတ်လျှင် ကျပ် ၁၅၀၀ ဖြင့် ရောင်းချပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ရန်ကုန်မြို့ ကျောက်တံတား မြို့နယ် ပန်းဆိုးတန်းလမ်း(အလယ်) ရှိ KMD အရောင်းစင်တာတွင် တန်ဖိုးနည်းဆင်းမိကတ်များ ရောင်းချနေမှုများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရောင်းစင်တာမှ ဒါရိုက်တာ ဒေါ်ချောချော မြင့်အား သွားရောက်တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့ရာ ၎င်းက "ကျပ် ၁၅၀၀ တန်

စာရေးနည်းအခြေခံ လမ်းညွှန်သင်တန်းဖွင့်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁ မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်းကကြီးမှူးကျင်းပသည့် စာရေးနည်းအခြေခံ လမ်းညွှန်သင်တန်းအမှတ်စဉ် (၅) ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့မနက် ၁ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ ကျောက်တံတားမြို့နယ် ပန်းဆိုးတန်းလမ်းရှိ မြန်မာနိုင်ငံ စာရေးဆရာအသင်း အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်းဥက္ကဋ္ဌ စည်သူဦးတင်လှိုင် (လယ်တွင်းသားစောချစ်)ကအမှာစကားပြောပြီး မြန်မာနိုင်ငံ စာရေးဆရာအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ (၁) ဦးကျော်ဝင်း(မနုဿကျော်ဝင်း) က သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ အဆိုပါသင်တန်းသို့ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၇၅ ဦး တက်ရောက်ကြပြီး သင်တန်းကာလမှာ အောက်တိုဘာ ၄ ရက်အထိဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

ရဲလုပ်ငန်းဆိုင်ရာနည်းပညာအသစ်များ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဥရောပသမဂ္ဂ EU(IMG) Project တို့ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် လူစုလူဝေး စီမံခန့်ခွဲမှုကဏ္ဍဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ ဆွေးနွေးပွဲပွင့်ပွဲတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့အား နိုင်ငံတကာရဲတပ်ဖွဲ့များနှင့် ပူးပေါင်းပြီး လုံခြုံရေးကဏ္ဍဆိုင်ရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများတွင် စွမ်းဆောင်ရည်မြင့်မားလာစေရေးအတွက် ဥရောပသမဂ္ဂနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်မှာ အချိန်ကာလအားဖြင့် တစ်နှစ်ကျော်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက သင်္ဘောတိုက်၌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဥရောပသမဂ္ဂ EU(IMG) Project တို့ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် လူစုလူဝေး စီမံခန့်ခွဲမှုကဏ္ဍဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ ဆွေးနွေးပွဲပွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကိုကိုက မြန်မာနိုင်ငံသည် ဒီမိုကရေစီအစိုးရသစ် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နေသည့်အချိန်တွင် ပြည်တွင်းလုံခြုံရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး၊ ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေးလုပ်ငန်းတာဝန်များကို အဓိကထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း။

စွာဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်သည် မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များမှ အဓိကလုပ်ငန်းစဉ်တစ်ရပ်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ထို့ကြောင့် ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးတာဝန်များကို အလေးထားဆောင်ရွက်နေရသည့် မိမိတို့ဝန်ကြီးဌာနသည် ပြည်တွင်းလုံခြုံရေးကဏ္ဍတွင် အလွန်အရေးကြီးပါကြောင်း၊ ပြည်တွင်းလုံခြုံရေးတာဝန်များကို နိုင်ငံနိုင်ငံနင်းနင်း ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များတွင်လိုအပ်နေသော လူသားအရင်းအမြစ်တည်ဆောက်မှုများ၊ နည်းပညာအထောက်အပံ့များ၊ နိုင်ငံတကာစံနှုန်းနှင့်ညီညွတ် အတွေ့အကြုံများ၊ ခေတ်နှင့်အဝင်ခွင်ကျဖြစ်သည့် ချုပ်ဝတ်တန်ဆာ၊ လက်နက်ခဲယမ်း၊ အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ၊ ရဲလုပ်ငန်းဆိုင်ရာနည်းပညာအသစ်များစသည်တို့ကိုပြုပြင်ပြောင်းလဲရန် ရဲတပ်ဖွဲ့က ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

မူကဏ္ဍနှင့်ပတ်သက်၍ လက်ရှိ အမှန်တကယ်ဆောင်ရွက်ရမည့် အခြေအနေများ၊ လူစုလူဝေးစီမံခန့်ခွဲမှုကဏ္ဍနှင့် လူ့အခွင့်အရေးအကြား လိုအပ်သော ဆက်သွယ်ဆက်ဆံမှု၊ ပြည်သူလူထုနှင့် လူစုလူဝေးအား စီမံခန့်ခွဲမှုတို့အကြား ဆက်စပ်ထိန်းချုပ်မှုနှင့်ပတ်သက်သည့် အတွေ့အကြုံများကိုစေတနာထား၍ လာရောက်မျှဝေပေးသည့် ဥရောပသမဂ္ဂမှ လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်နည်းပြ အရာရှိကြီးများနှင့် ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်ပေးကြသူများကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။

ယင်းနောက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့ (IMG) မှ လူစုလူဝေးထိန်းသိမ်းမှု တာဝန်ခံ Mr.Patrick Gistelinc က နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားသည်။ အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးချုပ်ကျော်ကျော်ထွန်း၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးများ၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ဥရောပသမဂ္ဂအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့ (IMG) မှ တာဝန်ခံများနှင့်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဒီမိုကရေစီ အသွင်ပြောင်းရေးကာလတွင် နိုင်ငံတကာအသိုင်းအဝိုင်းနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် နိုင်ငံ၏ ပြည်တွင်းလုံခြုံရေးကိစ္စများကို ပိုမိုခိုင်မာစေရန်အတွက် အကောင်အထည်ဖော်သွားရေး၊ အမျိုးသားပို့ကုန် မဟာဗျူဟာတွင်ပါဝင်သည့်

ယင်းကဲ့သို့ အခြေအနေမျိုးတွင် ရဲတပ်ဖွဲ့အတွက် လိုအပ်နေသော နည်းပညာ၊ နိုင်ငံတကာစံနှုန်းနှင့် ကိုက်ညီသည့် ရဲလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံများအနက် လူစုလူဝေးအား စီမံခန့်ခွဲ

အတွေ့အကြုံများကို မျှဝေဆောင်ရွက်ပေးခြင်းအားဖြင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနက မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနတို့မှ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများသည် ဥပဒေနှင့်အညီ လူစုလူဝေးအား ထိန်းချုပ်ဆောင်ရွက်နိုင်သည့် နိုင်ငံတော်၏ ဝန်ထမ်းကောင်းများ ဖြစ်ထွန်းပေါ်ပေါက်လာရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားကြစေလိုကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။ (သတင်းစဉ်)

ယင်းနောက် ဆွေးနွေးပွဲကို အစီအစဉ်အတိုင်း ဆက်လက်ကျင်းပပြီး လူ့အခွင့်အရေးနှင့် လူစုလူဝေးစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ၊ တစ်နှစ်ကျော်အတွင်း ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့် လူစုလူဝေးစီမံခန့်ခွဲမှု သင်တန်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို အပြည်အလှန် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ဒုတိယနေ့ကို စက်တင်ဘာ ၂ ရက်တွင် အဆိုပါတိုက်၌ ဆက်လက်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပို့ကုန်ဈေးကွက် ထိုးဖောက်နိုင်ရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်နှင့် ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ ဂျီနီဗာမြို့ နိုင်ငံတကာကုန်သွယ်မှုစင်တာ(ITC)မှ Associate Advisor Mr.Charles Roberge ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့တို့သည် အဆိုပါဝန်ကြီးဌာန ဧည့်ခန်းမ၌ စက်တင်ဘာ ၁ ရက်နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတွင် တွေ့ဆုံကြ

ပြီး မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ပို့ကုန်ဈေးကွက်ထိုးဖောက်နိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံတကာ ကုန်သွယ်မှုစင်တာ၏ နည်းပညာအကူအညီဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် အမျိုးသားပို့ကုန် မဟာဗျူဟာကို ဒီဇိုင်းရေးဆွဲသည့် အဆင့်အထက်အထည်ဖော်မည်ဟု အဆိုသို့ ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်ရာ ဦးစားပေးကဏ္ဍအလိုက် အကောင်အထည်ဖော်သွားရေး၊ အမျိုးသားပို့ကုန် မဟာဗျူဟာတွင်ပါဝင်သည့်

ကဏ္ဍတစ်ရပ်ဖြစ်သော ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ကယားပြည်နယ်တွင် စတင်အကောင်အထည်ဖော်မှုအခြေအနေများ၊ အမျိုးသားပို့ကုန် မဟာဗျူဟာစတင်ခြင်း အခမ်းအနားကျင်းပရေးနှင့် အနာဂတ်တွင် ဆက်လက်ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားနိုင်မည့် ကိစ္စများကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

မိုးညို စက်တင်ဘာ ၁

သယံဇာတအရိပ် မိုးညိုမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံ သင်တန်းခန်းမ၌ စက်တင်ဘာ ၁ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက အရန်သားဖွားသင်တန်း (သစ်လွင်)ကို ဖွင့်လှစ်သည်။ အရန်သားဖွားသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးခြင်းအားဖြင့် မိခင်များ ကလေးမွေးဖွားရာတွင် မိခင်နှင့် ကလေးကို ကျွမ်းကျင်စွာ မွေးဖွားပေးနိုင်ရေး၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ပိုမိုရရှိစေရေးနှင့် ကျေးရွာတိုင်းတွင်

ကျေးရွာတိုင်း အရန်သားဖွားရရှိရေးဆောင်ရွက်

တစ်ရွာလျှင် အရန်သားဖွား တစ်ဦး ဖြစ်ရေးဆောင်ရွက်နိုင်ရန်၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များ မွေးဖွားရာတွင် သေဆုံးမှု လျော့နည်းပပျောက်စေရေးအတွက် သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြစ်သည်။ တက်ရောက် သင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ ပြည်သူ့ဆေးရုံတော် ကိုယ်စားလှယ်

ဦးနန်းဦး၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်စွာအုန်း၊ မြို့နယ်ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာအေးမင်းသန်းနှင့် နည်းပြဆရာများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များနှင့် သင်တန်းသူ ၂၀ တက်ရောက်ကြောင်းနှင့် သင်တန်းကာလမှာ သုံးလကြာမြင့်မည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ခင်လတ်(မိုးညို)

နိုင်ငံတကာသတင်း

အိန္ဒိယနှင့်ဂျပန် ဝန်ကြီးချုပ်နှစ်ဦး စီးပွားရေးနှင့် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ ဆွေးနွေး

တိုကျို စက်တင်ဘာ ၁

မေလရွေးကောက်ပွဲတွင် အနိုင် ရပြီး ပထမဆုံးအကြိမ် ပြည်ပခရီးစဉ် အဖြစ် ထွက်ခွာသွားသော အိန္ဒိယ ဝန်ကြီးချုပ် နရိန္ဒြာမိုဒီသည် ဂျပန် ဝန်ကြီးချုပ် ရှင်ဒိုအာဘေးနှင့် တွေ့ဆုံ စဉ် စီးပွားရေးနှင့် လုံခြုံရေးကိစ္စများ ဆွေးနွေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ဘီဘီစီ သတင်းတစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြသည်။



ခေါင်းဆောင်နှစ်ဦးသည် ရုရှ ကလီးယားစွမ်းအင်ကိစ္စနှင့် ဓာတ် သတ္တုဆိုင်ရာကိစ္စများကိုလည်း ဆွေး နွေးကြပေမည်ဖြစ်သည်။ အိန္ဒိယဝန်ကြီး ချုပ်၏ အဆိုပါခရီးစဉ်သည် ဒီမို ကရေစီနှစ်နိုင်ငံက အာရှတစ်ဝန်း ချိန်ခွင်လျှာ အလေးသာနေသော တရုတ်နှင့် ချိန်ခွင်လျှာထိန်းညှိရန် ကြိုးပမ်းမှုတစ်ရပ်အဖြစ် တွေ့မြင်နေရ သည်ဟု ဆိုသည်။

အာရှတိုက်ရဲ့ ရွေးအကျပန်း ဒီမို ကရေစီနှစ်နိုင်ငံအကြား ဆက်ဆံရေး တိုးမြှင့်ရေးမဟာဗျူဟာနှင့် ကမ္ဘာလုံး ဆိုင်ရာ ပေါင်းဖော်ဖက်အဖြစ် သတ်မှတ်သွားနိုင်ရေး ကဏ္ဍသစ် တစ်ရပ်ကိုရေးထိုးနိုင်မယ်လို့ ယုံကြည် ပါတယ်”ဟု ခရီးမထွက်ခွာမီ ဒီမိုက ရေစီနိုင်ငံက အာရှတစ်ဝန်း ချိန်ခွင်လျှာ အလေးသာနေသော တရုတ်နှင့် ချိန်ခွင်လျှာထိန်းညှိရန် ကြိုးပမ်းမှုတစ်ရပ်အဖြစ် တွေ့မြင်နေရ သည်ဟု ဆိုသည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၌ တိုက်ရိုက်ရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှုတွင် ဂျပန်သည် ပြီးခဲ့သည့် နှစ်က အမေရိကန်ဒေါ်လာ နှစ် ဘီလီယံရှိခဲ့ရာမှ ငါးနှစ်အတွင်း နှစ်ဆ တိုးမြှင့်ရန် ရည်ရွယ်ကြောင်း မစ္စတာ အာဘေးက မစ္စတာမိုဒီအား ပြော ကြားလိမ့်မည်ဟု သတင်းများတွင် ထွက်ပေါ်လျက်ရှိသည်။

တိုကျိုနှင့် နယူးဒေလီတို့သည် ဂျပန်က တရုတ်အပေါ် မိုဒိုအားထား နေရမှုများကိုလျှော့ချရန် အိန္ဒိယမှ ရှားပါးဓာတ်သတ္တုများတင်သွင်းရေး သဘောတူညီချက်တစ်ရပ်ကိုလည်း ချုပ်ဆိုလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ကြောင်း သတင်းများက ဆိုသည်။ (ဘီဘီစီ)

ကမ္ဘာ့သက်တမ်းအရှည်ဆုံး နာလန္ဒာတက္ကသိုလ် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်

နယူးဒေလီ စက်တင်ဘာ ၁

အိန္ဒိယနိုင်ငံ အရှေ့ပိုင်း ဘီဟာပြည်နယ်တွင် ကမ္ဘာ့သက်တမ်းအရှည်ဆုံး တက္ကသိုလ်များအနက် တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်သော နာလန္ဒာတက္ကသိုလ်ကို စက်တင်ဘာ ၁ ရက်တွင် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။

နံနက်ပိုင်း စာသင်ချိန်များကို မြို့တော်ပစ္စည်းမှ ကိုလိုမီတာ ၁၀၀ ခန့် အကွာအဝေးရှိ ရက်ဂီယာ၌ အသစ်တည်ဆောက်ထားသော တက္ကသိုလ် ပရိသတ်တွင် စတင်ခဲ့သည်။ လက်ရှိကျောင်းသားဦးရေ ၁၅၅၀ ဦးနှင့်ဆရာ ၁၀၀ ဦး ရှိကြောင်း နာလန္ဒာတက္ကသိုလ်၏ ဒုတိယတက္ကသိုလ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဝိုပါ ဆာဘာဝဲလ်က မီဒီယာကို ဖြေကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါကျောင်းသား ၁၅၅ ဦး မှာ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းရှိ နိုင်ငံအသီးသီးမှ လျှောက်လွှာ ၁၀၀၀ ကျော်ထဲမှ ရွေးချယ်ထားခြင်း ဖြစ်သည်။ အိန္ဒိယသမ္မတဟောင်း အဗ္ဗူဇူကလမ်က ယင်းရွေးဟောင်း တက္ကသိုလ်ကို ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ရန် အဆိုတင်သွင်းခဲ့သည်။ နောက်ပိုင်းတွင် အိန္ဒိယလွှတ်တော်က တက္ကသိုလ်အက်ဥပဒေကို အတည်ပြု ပေးခဲ့သည်။ နာလန္ဒာတက္ကသိုလ်ကို ငါးရာစုတွင် ဂုဏ်တရုတ်များက စတင် တည်ထောင်ခဲ့သည်။ ထိုအချိန်က ကျောင်းသား ၁၀၀၀၀ ကျော်နှင့် ဆရာ ၂၀၀၀ ဝင်ဆုံခဲ့ကာ ကိုရီးယား၊ တရုတ်၊ တိုက်မာ၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ တူရကီ၊ ဂရိနှင့် ပါရှားမှ ပညာရှင်များ၊ ကျောင်းသားများ ပါဝင်ခဲ့သည်။ ဆင်ပွား

ဆန္ဒပြသူများအားလုံခြုံရေးက ပယ်ရှား ပါကစ္စတန်ရုပ်သံပြန်လည်ထုတ်လွှင့်

အစ္စလာမာဘတ် စက်တင်ဘာ ၁

ပါကစ္စတန် အမျိုးသားရုပ်မြင်သံကြား ချန်နယ်သည် လုံခြုံရေးတပ်များ က အစိုးရဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသူများအား အစ္စလာမာဘတ်ရှိ ၎င်း၏ဌာနချုပ်မှ ပယ်ရှားလိုက်ပြီးနောက် ပြန်လည်ထုတ်လွှင့်ခဲ့သည်။

တပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဆန္ဒပြသူများအား ပီတီပီရုပ်မြင်သံကြားရုံးအတွင်းမှ ပယ်ရှားလိုက်ပြီး လုံခြုံရေးဖြန့်ဖြူးကြားထားသည်။ အစောပိုင်းတွင် မြို့တော် အစ္စလာမာဘတ်၌ ဆန္ဒပြသူများနှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များအကြား ထပ်မံ အဓိကရုဏ်းဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ဆန္ဒပြသူများက အတိုက်အခံခေါင်းဆောင် အမ်ရန်ခမ်းနှင့် ဘာသာရေး ခေါင်းဆောင်အကြီးအကဲ တာဟီရူးကွာဒရီတို့အားထောက်ခံပြီးဝန်ကြီးချုပ် နာဝင်ရှရစ်အား နုတ်ထွက်ပေးရန်လိုလားနေကြသည်။ ဝန်ကြီးချုပ်ကမူ အကျင့်ပျက်ခြစားမှုနှင့် ရွေးကောက်ပွဲမဲလိမ်သည်ဆိုခြင်းအပေါ် ငြင်းဆို ထားသည်။ မစ္စတာခမ်းနှင့် မစ္စတာကွာဒရီတို့နှစ်ဦးစလုံးက ယင်းတို့အား ထောက်ခံသူများကို တပ်မတော်နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားရန် တိုက်တွန်း ထားသည်။ (ဘီဘီစီ)

ရာမာဒီဗွဲ ပုံးပေါက်ကွဲမှု ၃၇ ဦးထိရှိလာ

ဘဂ္ဂဒတ် စက်တင်ဘာ ၁

အီရတ်တောင်ပိုင်း ရာမာဒီမြို့၌ ပေါက်ကွဲမှုကြောင့် သေဆုံးသူ ၃၇ ဦးထိရှိလာခဲ့ရာ ၂၂ ဦးမှာ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြောင်း အရာရှိများက ပြောခဲ့သည်။ ၎င်းတို့ကိုခိုက်ရေးသမားများသည် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ အခြေစိုက်စခန်းများအဖြစ် အသုံးပြုနေသော ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင်ရှိ ပေါက်ကွဲရေးပစ္စည်းများစွာ တင်ဆောင်ထားသော ယာဉ်ကိုဝင်တိုက်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

အန်ဘာပြည်နယ်၏မြို့တော် ရာမာဒီမြို့သည် အိုင်ဆစ်စစ်သွေးကြွများ အဓိကထိန်းချုပ်ထားသည့် ဒေသဖြစ်သည်။ အဆိုပါ တိုက်ခိုက်မှုသည် အီရတ်လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက မြောက်ပိုင်းဒေသရှိ အာဗီယာလီမြို့ကို အိုင်ဆစ်တို့၏ လအာန်ကြာဝန်းရိပ်တို့ကို တိုက်ထုတ်ရန် ကြိုးစားခဲ့သည့် အချိန်တွင် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အာဗီယာလီမြို့အတွင်း၌ ပီတီမီနေခဲ့ သော ပြည်သူထောင်ပေါင်းများစွာသည် အစားအစာနှင့် ရေရှားမှုကိုရင်ဆိုင် နေရသည်။ ထို့ပြင် အိုင်ဆစ် စစ်သွေးကြွများသည် အဖွဲ့အစည်းများအားလုံးကို ခြိမ်းခြောက်မှုများပြုလုပ်ခဲ့သည်။ အီရတ်နိုင်ငံအတွင်း အကြမ်းဖက်ဝါဒ ကြီးထွားလာမှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဆော်ဒီအာရေဗျ၊ ကာတာနှင့် ပါရှန်ကွေ့ အာရပ်နိုင်ငံအချို့ကို အီရတ်ထိပ်တန်းအရာရှိများက ပြစ်တင်ပြောဆိုမှု များပြုလုပ်ခဲ့သည်။ အိုင်ဆစ်အဖွဲ့သည် ဆော်ဒီထောက်လှမ်းရေးအဖွဲ့နှင့် အဆက်အသွယ်များရှိနေပြီး အစွဲအစားရရှိရုံမျှ ထောက်ပံ့မှုများလည်းရှိ နေသည်ဟု ယုံကြည်နေကြသည်။ (ပရက်စ်တီဗီ)

ထိုင်းဝန်ကြီးချုပ် ပရာယုသ်ချန်အိုချာ ဝန်ကြီးအဖွဲ့ကို တပ်မတော်အရာရှိဟောင်းသုံးပုံတစ်ပုံဖြင့်ဖွဲ့စည်း



ဖန်ကောက် စက်တင်ဘာ ၁

ထိုင်းတပ်မတော်ခေါင်းဆောင် လည်းဖြစ်၊ ဝန်ကြီးချုပ်လည်းဖြစ်သည့် ပရာယုသ်ချန်အိုချာက ၎င်း၏ အစိုးရဝန်ကြီးအဖွဲ့ကို ထုတ်ပြန် လိုက်ပြီဖြစ်ရာ ဝန်ကြီးအဖွဲ့အတွင်း ဗိုလ်ချုပ်ဟောင်း သုံးပုံတစ်ပုံကျော် ပါဝင်သည်ဟု ဘီဘီစီသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။ စစ်ပြန်ကြီးများသည် ကာကွယ်

ရေး၊ တရားရေး၊ နိုင်ငံခြားရေး နှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး အပါအဝင် အဓိကဝန်ကြီးဌာန များကို တစ်ဖန်ထမ်းဆောင်ကြမည် ဖြစ်သည်။ (ဘီဘီစီ)

စက်တင်ဘာ ၁ ရက်တွင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ပရာယုသ်သည် ထိုင်း ၇၇ရင်က အသိအမှတ်ပြု လက်မှတ် ရေးထိုးလိုက်ပြီးနောက် တရားဝင် ဝန်ကြီးချုပ် ဖြစ်လာသည်။

ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ပရာယုသ်သည် မေလအတွင်းက ရွေးကောက်ခံ အစိုးရကို အာဏာသိမ်းရာတွင် ဦးဆောင်ခဲ့သည်။ နိုင်ငံ၏ တည်ငြိမ် အေးချမ်းရေးအတွက် အာဏာသိမ်းခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်ဟု ၎င်းက ဆိုသည်။

၎င်းအား ဩဂုတ်လဆန်းပိုင်းက တပ်မတော်တာဝန်ရှိသူများက ဆန္ဒမဲ ပေးပြီး ဝန်ကြီးချုပ်အဖြစ် ရွေးချယ် ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ထိုင်းတပ်မတော်က ၂၀၁၅ ခုနှစ်နှောင်းပိုင်း၌ အထွေထွေရွေး ကောက်ပွဲကျင်းပပေးရန် စီစဉ် ထားရာ ၎င်းသည် ကြားကာလအတွင်း ကြားဖြတ်ဝန်ကြီးချုပ်အဖြစ် တာဝန် ထမ်းဆောင်မည်ဖြစ်သည်။ (ဘီဘီစီ)

နယူးဇီလန်၌ သေနတ်ပစ်ခတ်မှုဖြစ်ပွား၊ နှစ်ဦးသေဆုံး၊ တစ်ဦးဒဏ်ရာရ

ခရစ်ချတ်ခ်စ် စက်တင်ဘာ ၁

နယူးဇီလန်နိုင်ငံရှိ အလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေးရုံး၌ သေနတ်သမားတစ်ဦး၏ ပစ်ခတ်မှုကြောင့် နှစ်ဦးသေဆုံး ပြီး တစ်ဦးဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း၊ ၎င်းသေနတ်သမားကို ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ရှာဖွေနေဆဲဖြစ်ကြောင်း ဘီဘီစီ သတင်းတွင် ဖော်ပြခဲ့သည်။

ခရစ်ချတ်ခ်စ်မြို့အနောက်တောင်ဘက်ရှိ အက်ရှ်ဘာ တန်မြို့၌ တနင်္လာနေ့နံနက်ပိုင်းက ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ် သည်။

အဆိုပါ သေနတ်သမားသည် ရုံးအတွင်းဝင်ရောက် ကာ သေနတ်ဖြင့်ပစ်ခတ်ပြီး ထွက်ပြေးလွတ်မြောက် သွားခဲ့သည်။ ဒဏ်ရာရရှိသူတစ်ဦးမှာ ပြင်းထန်သော် လည်း စိုးရိမ်ရသော အခြေအနေမှ လွတ်မြောက် လာခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ပြော

သည်။ ယင်းအခြေအနေတွင် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များဖြင့် လုံခြုံရေးအပြည့်ချထားခဲ့ကြောင်း ရဲဌာနကြေညာချက် အရ သိရသည်။

ထို့ပြင် အက်ရှ်ဘာတန်ရှိ ဒေသခံများကို မိမိတို့ နေအိမ်အတွင်း၌သာနေထိုင်ရန် သတိပေးပြောကြားခဲ့ သည်။

ခရစ်ချတ်ခ်စ်မြို့နှင့် ၅၅ မိုင်အကွာရှိ အက်ရှ်ဘာတန် မြို့သည် လူဦးရေ ၂၀၀၀၀ အောက်ရှိသော မြို့ငယ် လေးဖြစ်သည်။

အဆိုပါ ပစ်ခတ်မှု၌ အသက် ၄၈ နှစ်အရွယ် ဂျန်ဟင်နရီဂျူလီကို သံသယရှိကြောင်း၊ ၎င်းသည် အက်ရှ်ဘာတန် ဧရိယာအတွင်း၌သာရှိနေနိုင်ကြောင်း ဒေသရဲမှူးက ပြောသည်။ (ဘီဘီစီ)



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

သုတေသနလုပ်ငန်းနယ်ပယ်တွင် ဦးစားပေးကဏ္ဍများရေးဆွဲပြီး နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်လို

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁ - သုတေသနလုပ်ငန်းနယ်ပယ်တွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန ဦးစားပေးကဏ္ဍများရေးဆွဲပြီး နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ကြောင်း ဝန်ကြီးဌာနက ပြောကြားခဲ့သည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်နိုင်သိန်း မြန်မာ့သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာသုတေသန ဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ဌာနမှူးများ၊ သုတေသီများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် အမှာစကား ပြောကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ထိုသို့ တွေ့ဆုံပွဲတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်နိုင်သိန်းက သုတေသနလုပ်ငန်းနယ်ပယ်တွင် လုပ်ငန်းဌာနများ၏ မျှော်မှန်းချက်၊ ရည်မှန်းချက်နှင့် မဟာဗျူဟာများ ရေးဆွဲဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံတော်၏မြှင့်တင်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များ၏ လူမှုစီးပွား ရည်မှန်းချက်များနှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ယခုအခါ နိုင်ငံတကာနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ တိုးတက်လျက်ရှိရာ သုတေသနလုပ်ငန်းနယ်ပယ်တွင် ဦးစားပေးကဏ္ဍများ ရေးဆွဲ၍ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်၍ အစီအမံများရေးဆွဲဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ သုတေသနလုပ်ငန်းနယ်ပယ်တွင် ဆောင်ရွက်ရာတွင် စက်မှုကုန်ထုတ်လုပ်သူများ၊ စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်သူများနှင့် ပြန်လည်ပြည့်ဖြိုးစွမ်းအင်နယ်ပယ်အပါအဝင် ပုဂ္ဂလိက ကဏ္ဍ၏ လိုအပ်ချက်များကို ပူးပေါင်းလေ့လာဆန်းစစ်ပြီး အရည်အသွေးမြင့် ထုတ်ကုန်များ ထုတ်လုပ်နိုင်အောင် ပုဂ္ဂလိကနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ထို့အပြင် သုတေသနလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် အစိုးရဌာနအချင်းချင်းအကြား နိုင်ငံတော်၏ သုတေသနဆိုင်ရာ ရည်မှန်းချက်များကို အချိတ်အဆက်မိမိ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်အောင်ပေးရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ငွေတိုက်ဦးစီးဌာနအသစ် ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁ - ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်နိုင်သိန်းက ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနအသစ် ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ပွဲကို ဝန်ကြီးဌာနအသစ် ဖွဲ့စည်းပေးသည့် ဖွင့်လှစ်ပေးသည့် (ယာပုံ) ရှေးဦးစွာ ရသုံးမှန်းခြေငွေစာရင်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမောင်မောင်ဝင်းက ငွေတိုက်ဦးစီးဌာနအသစ် ဖွဲ့စည်းခြင်းအကြောင်း တွက်လည်းကောင်း၊ မြန်မာ့အသေးစားငွေရေးကြေးရေး ကြီးကြပ်စစ်ဆေးရေးလုပ်ငန်းအား ငွေရေးကြေးရေးကြီးကြပ်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနအဖြစ် ပြောင်းလဲပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ငွေရေးကြေးရေးကြီးကြပ်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးတင်နိုင်သိန်းက လည်းကောင်း၊ ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ငွေတိုက်ဦးစီးဌာနဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနအသစ်ဖွဲ့စည်းခြင်းနှင့် မြန်မာ့အသေးစား ငွေရေးကြေးရေးကြီးကြပ်စစ်ဆေးရေး လုပ်ငန်းအား ငွေရေးကြေးရေးကြီးကြပ်စစ်ဆေးရေး ဦးစီးဌာနအဖြစ် ပြောင်းလဲပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခြင်းအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၌ ကျင်းပရာ



နှင့် ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများက ငွေတိုက်ဦးစီးဌာနနှင့် ငွေရေးကြေးရေးကြီးကြပ်စစ်ဆေးရေး ဦးစီးဌာနရုံးများသို့ လှည့်လည်ကြည့်ရှုသည်။ ယခင်က အစိုးရ၏ ငွေကြေးနှင့် ကြေးမြီခံခန့်ခွဲမှု လုပ်ငန်းများကို မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်၊ မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်နှင့် ရသုံးမှန်းခြေငွေစာရင်းဦးစီးဌာနတို့က ပေါင်းစပ်လုပ်ဆောင်လျက်ရှိရာမှ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်သည် သီးခြားရပ်

ချက်အရလည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတကာ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဖွဲ့စည်းပုံများအား လေ့လာတွေ့ရှိချက်အရ လည်းကောင်း ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနအောက်တွင် ငွေတိုက်ဦးစီးဌာနကို အသစ်တည်ထောင်ဖွဲ့စည်းရန် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ငွေတိုက်ဦးစီးဌာနအား အစိုးရ၏ ရငွေ/သုံးငွေများကို စနစ်တကျ စောင့်ကြပ်ကွပ်ကဲခြင်း၊ ဘဏ္ဍာရေးဆုံးရှုံးနိုင်ခြေများကို ရှောင်ရှားနိုင်ခြင်းနှင့် ငွေရေးကြေးရေး အရင်းအမြစ်များကို ထိရောက်စွာ အသုံးပြုရန် ရည်ရွယ်၍ ဖွဲ့စည်းခြင်းဖြစ်သည်။ နိုင်ငံတော် အစိုးရသစ်လက်ထက်တွင် ပြဌာန်းခဲ့သည့်အသေးစားငွေရေးကြေးရေးလုပ်ငန်းဥပဒေအရ ပေါ်ပေါက်လာသည့် အသေးစားငွေရေးကြေးရေး အဖွဲ့အစည်းများ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများအား ဥပဒေနှင့်အညီ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲခြင်း၊ အာမခံလုပ်ငန်းဥပဒေအရ ပုဂ္ဂလိက ကျဆင်းနိုင်သည်။ အလားတူ ဝန်မြစ်ရေသည် ငါးသိုင်းချောင်းမြို့၌ ဩဂုတ် ၂၉ ရက် ညနေ ၆ နာရီခွဲမှစ၍ စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ယနေ့မြန်မာစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန်တိုင်းထွာချက်အရ ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက် ၁၆ စင်တီမီတာ (ပေဝက်ခန့်)ကျော်လွန်နေသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် ယနေ့မွန်းတည့်မှ နောက် ၇၂ နာရီအတွင်း ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်တွင် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်ကြောင်း မိုးလေဝသနှင့်ဇလဗေဒဌာနကြားမှဦးစီးဌာနက ထုတ်ပြန်ထားသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဒဂုံမြို့သစ်လေးမြို့နယ် ရေကြီးရေလျှံမဖြစ်စေရန် ထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းစည်းဝေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁ - ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဒဂုံမြို့သစ်လေးမြို့နယ်တွင် ရေကြီးရေလျှံမဖြစ်စေရန် ထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးတင်သည် ကော်မတီဝင်များဖြစ်ကြသည့် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်ဇော်၊ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီးဦးမြင့်ဇော်တို့နှင့်အတူ ဩဂုတ် ၃၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ဒဂုံ

အရှေ့မြို့နယ် ကနောင်ခန်းမ၌ လုပ်ငန်း၊ ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် မြို့ရွာနှင့် အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန၊ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနတို့မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ မြို့နယ်အထောက်အကူပြုအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့မိမြို့ဖများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

မိုးလေဝသ အခြေအနေ

နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့တို့အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချွန်းရွာမည်။ နောက်နှစ်ရက်အတွက်ခန့်မှန်းချက်မှာ မြန်မာနိုင်ငံတောင်ပိုင်းဒေသများတွင် မိုးပိုလာနိုင်သည်။ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အခြေအနေမှာ ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တို့တွင် မုတ်သုံလေအား အနည်းငယ်မှ အားအသင့်အတင့်ရှိနေသည်။ မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်အခြေအနေမှာ လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိမည်။

မြစ်ရေကြီးမှုအခြေအနေ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁ - ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည် ကလေးဝမြို့၌ ဩဂုတ် ၃၁ ရက် နံနက် ၇ နာရီခွဲမှစ၍ စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ယနေ့မြန်မာစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက် ၂၀ စင်တီမီတာ (ပေဝက်ခန့်)ကျော်လွန်နေသည်။ အဆိုပါ မြစ်ရေသည် ယနေ့မွန်းတည့်မှ နောက် ၄၈ နာရီအတွင်း ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက်သို့

စိုးရိမ်ရေမှတ်ရောက်ရှိနိုင်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁ - ယနေ့မြန်မာစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ ရောဝတီမြစ်ရေသည် ပညောင်ဦးမြို့၌ ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက် ၃၂ စင်တီမီတာ (တစ်ပေခန့်)တွင် ရောက်ရှိနေပါသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် ယနေ့မွန်းတည့်မှ နောက် ၇၂ နာရီအတွင်း ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်ပါသည်။ ယနေ့မြန်မာစံတော်ချိန် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည် မုံရွာမြို့တွင် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက် ၁၁ စင်တီမီတာ (ပေဝက်ခန့်)တွင် ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် ယနေ့မွန်းတည့်မှ နောက် ၂၄ နာရီအတွင်း ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်ကြောင်း မိုးလေဝသနှင့်ဇလဗေဒဌာနကြားမှဦးစီးဌာနက ထုတ်ပြန်ထားသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထွင်းသတင်း

ပေါင်းတည်မြတ်စွယ်တော် လှည့်လည်အပူဇော်ခံမည်

ပေါင်းတည် စက်တင်ဘာ ၁

မြို့တည်နှစ် ၁၁၇ နှစ်ပြည့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပေါင်းတည်မြို့၊ ဗုဒ္ဓမြတ်စွယ်တော်အား (၁၁၄) ကြိမ်မြောက် လှည့်လည်အပူဇော်ခံပွဲကြီးကို (၁၃၇၆ ခုနှစ် တော်သလင်းလဆန်း ၁၂ ရက်မှ လပြည့်ကျော် ၁ ရက်) စက်တင်ဘာ ၅ ရက်မှ ၉ ရက်အထိ ငါးရက်တိုင်တိုင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

ကိုချစ်

* ကျောစုံမှ

ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့် အလှမယ်နှစ်ဦးကို မြန်မာ့အလင်းသတင်းအဖွဲ့အနေဖြင့် ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ရသည့် အတွေ့အကြုံအခက်အခဲများနှင့် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင်အောင်ပွဲဝင်နိုင်ခဲ့မှုအပေါ် သွားရောက် တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့သည်။

မအိန္ဒြာသီရိကို (10th China-ASEAN Image Pageant 2014 Winner ဆုရှင်)

“ဒီပွဲက ကျွန်မအနေနဲ့ ပထမဦးဆုံး နိုင်ငံကိုယ်စားပြု သွားရောက် ယှဉ်ပြိုင်ရတာဆိုတော့ အခက်အခဲတွေက အများကြီးပါ။ ဒါပေမယ့် နိုင်ငံတော်က ကိုယ့်ကို ထိရောက်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက် စနစ်တကျဆည်းပူးလေ့လာသွားကြရန် လိုအပ်ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။ (သတင်းစဉ်)

“ဒီပွဲက ကျွန်မအနေနဲ့ ပထမဦးဆုံး နိုင်ငံကိုယ်စားပြု သွားရောက် ယှဉ်ပြိုင်ရတာဆိုတော့ အခက်အခဲတွေက အများကြီးပါ။ ဒါပေမယ့် နိုင်ငံတော်က ကိုယ့်ကို ထိရောက်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက် စနစ်တကျဆည်းပူးလေ့လာသွားကြရန် လိုအပ်ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။ (သတင်းစဉ်)

လုပ်ငန်းတာဝန်များ လျင်မြန်သွက်လက်ပြီး ရလဒ်ကောင်းများရရှိရန် e-Government ကို အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး အလေးထားဆောင်ရွက်

အကောင်အထည် ဖော်နိုင်ရေး အလေးထား ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် e-Government စနစ်ကို သတ်မှတ်ချိန်ကာလအတွင်း ပြီးစီးအောင် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း။



ယခုသင်တန်းမှ ပို့ချပေးလိုက်သည့် ပညာရပ်များအား လက်တွေ့နယ်ပယ်တွင် အသုံးပြုနိုင်စေရန်အတွက် အစဉ်လေ့လာ သင်ယူ၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများတွင် မိမိတို့ကျရာကဏ္ဍမှ အင်တိုက်အားတိုက် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းများ လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည် တိုးမြှင့်စေရန်အတွက် အစဉ်လေ့လာ သင်ယူ၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများတွင် မိမိတို့ကျရာကဏ္ဍမှ အင်တိုက်အားတိုက် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

မိမိတို့ကျရာကဏ္ဍမှ အင်တိုက်အားတိုက် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းများ လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည် တိုးမြှင့်စေရန်အတွက် အစဉ်လေ့လာ သင်ယူ၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများတွင် မိမိတို့ကျရာကဏ္ဍမှ အင်တိုက်အားတိုက် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

ချုပ်ကိုင်မှု လျှော့ချ၍ Decentralization ပြုလုပ်ခြင်း၊ ဝန်ထမ်းများ ရာထူးအဆင့်လိုက် တာဝန်သိမှု၊ တာဝန်ခံမှု၊ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းစီမံခန့်ခွဲမှု အားကောင်းလာစေရေး၊ Bottom Up စနစ် ကျင့်သုံးတတ်စေရေးတို့အတွက် ဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ခြင်းနှင့် လက်တွေ့ကျင့်သုံးခြင်းများလည်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ တတိယအဆင့်အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်ရာ၌ အရာထမ်းများအနေဖြင့် ကဏ္ဍအလိုက် ပီပီပြင်ပြင် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် အရည်အချင်းပြည့်ဝသည့် ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းများ ဖြစ်အောင် ကြိုးစားကြရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ယခုသင်တန်းမှ သင်ကြားပို့ချပေးမည့် ပညာရပ်များကို လုပ်ငန်းခွင်တွင် ထိရောက်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက် စနစ်တကျဆည်းပူးလေ့လာသွားကြရန် လိုအပ်ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။ (သတင်းစဉ်)

* ရှေ့မှ

ပျံ့လွင့်လာခဲ့သည်။ ခရီးသည်တင်ယာဉ်ကြီးယာဉ်ငယ်ပေါင်း ၁၀၀၀ နီးပါး၊ အငှားယာဉ်များ၊ ကိုယ်ပိုင်ယာဉ်များ နေ့စဉ်မောင်းနှင်နေသည့် ပြည်လမ်းတစ်လျှောက်ယာဉ်ကြောများ ပိုမိုကျပ်လာတော့မည်ဟု ဆိုသည့်အသံများပင် ဖြစ်သည်။ မထသည့်ကမ္ဘာ့ ဦးပျံအောင်နှင့် တွေ့သည့်အခါ ၎င်းက “ဟုတ်ပါတယ်။ ကုမ္ပဏီက လာရောက် ဆွေးနွေးစဉ်တုန်းက တံတားတိုင်များတည်ဆောက်စဉ် အကာအရံများ ကာမှာဖြစ်တဲ့အတွက် လမ်းကြောတွေကျဉ်းသွားနိုင်တယ်။ အချို့နေရာတွေက ၂ ဒသမ ၅ မီတာလောက်ပဲ ကျန်ခဲ့နိုင်တယ်။ ဒါဆို ယာဉ်လိုင်းကားတွေ အခက်အခဲဖြစ်လာနိုင်တယ်။ ခရီးသွားပြည်သူတွေရဲ့ပုံမှန်သွားနိုင်မှုကို အခက်အခဲအနည်းဆုံး ဖြစ်အောင် အချို့ယာဉ်လိုင်းတွေ လမ်းကြောင်းပြောင်းပြေးဆွဲပေးဖို့ ကြိုတင်စီစဉ်မှုတွေ ပြုလုပ်ထားခဲ့ပါတယ်” ဟု ဆိုသည်။ သို့သော် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၏ လမ်းညွှန်

မှုနှင့်အညီ တံတားများတည်ဆောက်ရာတွင် အခက်အခဲများကို ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရန်အတွက် ပွဲစည်းထားသော တံတားများ တည်ဆောက်ရေးပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီက ခရီးသွားပြည်သူများ ယာဉ်လိုင်းများပုံမှန်သွားလာမှုအခက်အခဲအနည်းဆုံးဖြစ်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ တံတားများတည်ဆောက်ရေးပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီတွင် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူးက ဦးဆောင်၍ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းမှ လျှပ်စစ်ဌာန၊ ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ယာဉ်ထိန်းတပ်ဖွဲ့၊ စည်ပင်လမ်းတံတားဌာန၊ အဆောက်အအုံဌာန၊ အရှေ့ပိုင်းခရိုင်နှင့် အနောက်ပိုင်းခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာနနှင့် မထသကော်မတီတို့မှ တာဝန်ရှိသူများပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။ ထိုကော်မတီက ဩဂုတ် ၂၅ ရက်တွင် တံတားတည်ဆောက်မည့်နေရာသို့ တွင်းဆင်းလေ့လာ၍

ကုမ္ပဏီနှင့်ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းမှုများပြုလုပ်ပေးခဲ့သည်။ တံတားတိုင်တည်ဆောက်မည့် အချို့သောမြေနေရာကို ၆ မီတာ(၁၈ ပေ)ခန့် လမ်းသားများ တိုးချဲ့နိုင်မည်ဟု ဆိုခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် အောက်ခြေတံတားတိုင်များ တည်ဆောက်စဉ်ကာလမှာပင် ယာဉ်များအဆင်ပြေစွာ သွားလာနိုင်မည်ကို တွက်ဆ၍ လောလောဆယ်အားဖြင့် လိုင်းကားယာဉ်များလမ်းကြောင်းပြောင်း ပြေးဆွဲရန် မလိုအပ်သေးကြောင်း တွေ့ရှိရသည်ဟု ဆိုသည်။ ထို့ကြောင့် တံတားတည်ဆောက်မည့် Capital Development ကုမ္ပဏီကလမ်းသားများချဲ့ထွင်နေမှုကို ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က တွေ့ရှိခဲ့ရသည်။ ထိုသို့ လမ်းသားများချဲ့ထွင်ရာတွင် မလွတ်ကင်းသော ပလက်ဖောင်းများ၊ ရေမြောင်းများ၊ လျှပ်စစ်၊ ဆက်သွယ်ရေးတိုင်များနှင့် သစ်ပင်များ၊ မြေအောက်ကြိုးများကို သက်ဆိုင်ရာဌာနများနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ အကာအရံများ ကာရံပြီး၍ အောက်ခြေ လမ်းအကျယ်အဝန်း

* ကျောစုံမှ

အဆိုပါ ပြိုင်ပွဲကို အိမ်ရှင်ဖိလစ်ပိုင်၊ မြန်မာ၊ တရုတ်(တိုင်ပေ)နှင့် ပါလက်စတိုင်းတို့ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ဖိလစ်ပိုင်ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်မှာ ဩဂုတ် ၃၀ ရက်မှ ပြိုင်ပွဲကျင်းပမည့် ပုံစံကို ပြောင်းလဲခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယခင်က ကျင်းပရန် စီစဉ်ထားသည့် အုပ်စုပတ်လည်စနစ်ဖြင့် ကျင်းပတော့မည်မဟုတ်ဘဲ ဆီမီပိုင်နယ်ပွဲစဉ်ဖြင့် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။

အဖြစ် မြန်မာနှင့် ပါလက်စတိုင်းဖိလစ်ပိုင်နှင့် တရုတ်(တိုင်ပေ)တို့ တွေ့ဆုံနေပြီး စက်တင်ဘာ ၃ ရက်တွင် စကားရမည်ဖြစ်ကာ စက်တင်ဘာ ၆ ရက်တွင် ဗိုလ်လုပွဲနှင့် တတိယနေရာ လုပွဲကို ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ ပြိုင်ပွဲဝင်မည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းတွင် အုပ်ချုပ်သူဦးတင်အောင်၊ နည်းပြချုပ် အေပရာမိုဗစ်၊ လက်ထောက်နည်းပြ ဒီကိုပစ်နှင့် ဦးစိုးမြတ်မင်း၊ ဂိုးနည်းပြ-ဒီနို၊ အသင်းအတွင်းရေးမှူး- ဦးတင်မြင့်အောင်၊ မီဒီယာတာဝန်ခံ

ဦးထွန်းထွန်းအောင်၊ ကစားသမားများအဖြစ် ဂိုးသမား- သီဟစည်သူ၊ ကျော်ဇင်ဖြိုး၊ ပြည့်ဖြိုးအောင်၊ နောက်တန်း-ခင်မောင်လွင်၊ နေမျိုးအောင်၊ အောင်ဟိန်းကျော်၊ သိန်းဇော်၊ ရန်အောင်ဝင်း၊ ဇော်မင်းထွန်း၊ စည်သူအောင်၊ ဝင်းမင်းထွန်း၊ အောင်ဇော်၊ အလယ်တန်း-ကျော်ဇေယျာဝင်း၊ အောင်ကျော်နိုင်၊ ဒွေးကိုကိုချစ်၊ တင်ဝင်းအောင်၊ မင်းမင်းသူ၊ နန္ဒလင်းကျော်ချစ်၊ ဒေးဗစ်ဒန်း၊ ရန်အောင်ကျော်၊ ရန်ပိုင်နှင့် စိုးမင်းဦးတို့ ပါဝင်ကြသည်။

နိုင်ငံအဝန်း သစ်တောစွမ်းဖြင့် စိမ်းလန်းစေရမည်

လက်ရှိ အိန္ဒိယ-အာဆီယံကုန်သွယ်မှုပဏာမာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၈၀ ဘီလီယံရှိနေပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် နှစ်ဖက်ကုန်သွယ်မှုကို ဒေါ်လာ ၁၀၀ ဘီလီယံရောက်ရန် ရည်ရွယ်ထားကြောင်း သိရသည်။ (လ/၀၃၅)

ပြည်တွင်းသတင်း

တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုကြောင့် နှစ်ပတ်ယုံကြည်မှုနှင့် နားလည်မှုတို့သာမက နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုပါ တိုးမြှင့်နိုင်

(၈)ကြိမ်မြောက် မြန်မာ-ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နှစ်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး

ဒုတိယဝန်ကြီး/အတွင်းဝန်အဆင့် မူဝါဒရေးရာဌာနဦးစီး

အဆိုပါအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ခဲ့သည့် ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန့်

ကျော်အား တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့သည်များကို တင်ပြလိုက်ရပါသည်-

မေး။ ။ (၈)ကြိမ်မြောက် မြန်မာ-ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နှစ်နိုင်ငံနိုင်ငံခြားရေး

Mr.MD. Shahidul Haque ဦးဆောင်ပြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊

ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ရေကြောင်းသွားလာရေး

ဝန်ကြီးဌာန၊ ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်

စီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် ပြန်လည်ကယ်ဆယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနတို့က ကိုယ်စားလှယ်တွေ

ပါဝင်တက်ရောက်ခဲ့ပါသည်။ ဆွေးနွေးပွဲကို ၃၁-၈-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှာ

အလွန် ဖွင့်လှစ်ရေး နားလည်မှုစာချုပ်လွှာ (မူကြမ်း)ကို မြန်မာဘက်မှ ဘင်္ဂလား

ဒေ့ရှ်ဘက်သို့ ပေးအပ်အဆိုပြုခဲ့ပါသည်။

မေး။ ။ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ခရီးစဉ်အတွင်းမှာ အခြားဘယ်သူတွေနဲ့ ဆွေးနွေး

ခဲ့ပါသေးသလဲခင်ဗျာ။

ဖြေ။ ။ ဆွေးနွေးပွဲပြီးဆုံးပြီး၂၁-၈-၂၀၁၄ ရက်နေ့ နေ့လယ်ပိုင်းမှာ ဘင်္ဂလား

ဒေ့ရှ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး Mr. Abul Hassan Mahmood Ali နဲ့

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး Mr. Asaduzzaman Khan တို့နဲ့

(၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေး နေပြည်တော်၌ကျင်းပမည် သတင်းရယူမည့် မီဒီယာသမားများ မှတ်ပုံတင်ဆောင်ရွက်နိုင်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁ (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး (25th ASE-AN

ကတ်များကို နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက်နှင့် ၁၁ ရက်တို့တွင် နံနက် ၁၀ နာရီမှ

ရေလမ်းကြောင်းအထူးသတိပေးနှိုးဆော်ချက်

ယခင်ဖော်ပြခဲ့သော ဘုရင့်နောင်တံတားအမှတ်(၂) တည်ဆောက်ရေး

ဘုရင့်နောင်တံတား အမှတ်(၂)တည်ဆောက်ရေးစီမံကိန်း ပင်မတံတား

- (၁) ညနေ ၆ နာရီမှနံနက် ၆ နာရီအတွင်း မည်သည့်ရေယာဉ်မှ ဖြတ်သန်း
- (၂) ရေယာဉ်အားလုံး ရေဆန်ဖြင့်သာ ဖြတ်သန်းခွင့်ပြုမည်။
- (၃) အရှည်ပေ ၁၂၀၊ အကျယ် ၂၅ ပေထက် မပိုသော(ကုန်မပါ)စက်တပ်
- (၄) ဘုရင့်နောင်တံတား၏ အထက်ဘက် အောင်ဇေယျကြီးတံတားနှင့်
- (၅) သဲသမုန်များ လုံးဝဖြတ်သန်းခွင့်မပြု။
- (၆) မည်သည့်စက်မဲ့ ရေယာဉ်များကိုမျှတွဲ၍ဖြစ်စေ၊ တွန်း၍ဖြစ်စေ ဖြတ်
- (၇) ဖြတ်သန်းသွားမည့် ရေယာဉ်များသည် သတ်မှတ်ထားသည့် စစ်ဆေး
- (၈) ရေယာဉ်ကြိုခိုင်ရေး၊ ရေယာဉ်အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများ ပြည့်စုံ

ဆေးလိပ်၊ ဆေးရွက်ကြီး သောက်သုံးခြင်းဖြင့် မိမိနှင့်မိမိပတ်ဝန်းကျင်ရှိ လူများတွင် ဖြစ်ပေါ်နိုင်သော ရောဂါအန္တရာယ် သတိပေးနှိုးဆော်ချက်

နှစ်စဉ် ကမ္ဘာလူဦးရေ သန်း ၁၀၀၀ ကျော်သည် ဆေးလိပ်

ဆေးလိပ်သောက်ခြင်း၊ ကွမ်း စားခြင်းသည် ကျန်းမာရေးကို ထိ

အသေးစားနှင့် အလတ်စားလုပ်ငန်းများ အားကောင်းလာမှုအတွက် ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အလုပ်ရုံဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁

ထိုင်းနိုင်ငံ KASIKORNBANK PCL.(K bank) နှင့် Deloitte- Myanmar Office တို့ ပူးပေါင်း၍ ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ဩဂုတ် ၂၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက နေပြည်တော် Emerald Palace Hotel ၌ ကျင်းပသည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် K Bank, World Business Division မှ Executive Vice President Mr. Pipit Aneaknithi က ကြိုဆို နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မြင့်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဘဏ်စနစ်နှင့် ငွေကြေးလုပ်ငန်းများမှာ အထောက်အကူပြု နိုင်မည့် Business Models များကို ပူးပေါင်းအကောင်အထည်ဖော်နိုင် မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံသည် အခြေခံအဆောက်အအုံ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး၊ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍပူးပေါင်း ပါဝင်လာစေရေး၊ အလုပ်အကိုင် ဖန်တီးပေးနိုင်ရေးနှင့် အသေးစားနှင့် အလတ်စားလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးကဏ္ဍများတွင် ပြည်သူ့ ဗဟိုပြုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများ ဖြစ်ပေါ် လာစေရန် ဦးတည်ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ မြန်မာ နိုင်ငံ အနေဖြင့် အာဆီယံတွင် ပါဝင်ပူးပေါင်းနိုင်ခြင်းနှင့် ကမ္ဘာလုံး ဆိုင်ရာ စီးပွားရေးပြိုင်ပြောင်းလဲလာ မှုတို့သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ စက်မှုကဏ္ဍ

ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ဖော်ဆောင်ရန် တွန်းအားပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ ထို နည်းတူ SME ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အထောက်အပံ့ ကောင်းများရရှိနိုင်မှုသည် စီးပွားရေး ကဏ္ဍစုံ၌ SME လုပ်ငန်းများ ပိုမို အားကောင်း လာနိုင်မှုအတွက် အထောက်အကူပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက အသေးစားနှင့် အလတ်စား စက်မှုလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် စေရန် ချေးငွေများ ထုတ်ချေးပေး လျက်ရှိပါကြောင်း၊ လက်ရှိအချိန်ထိ ဘဏ်ခွဲ ၁၃ ခုရှိပြီး ဘဏ်ခွဲများ ထပ်မံ ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးကိုလည်း ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ယခု အချိန်အထိ SMIDB ဘဏ်များမှ စက်မှုလုပ်ငန်း ၆၂ ခုအတွက် ကျပ်ငွေ ၁၀ ဘီလီယံ ထုတ်ချေးထားပြီး ဖြစ် ပါကြောင်း၊ ထပ်မံ၍ ၂၀ ဘီလီယံ ချေးပေးနိုင်ရေးကိုလည်း စီမံဆောင် ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ တွင် အသေးစားနှင့် အလတ်စားစက်မှု လုပ်ငန်း ၄၅၀၀၀ ကျော် အပါအဝင် အသေးစားနှင့် အလတ်စားစီးပွား

ရေးလုပ်ငန်း စုစုပေါင်း ၁၀၀၀၀၀ ကျော် ရှိပါကြောင်း၊ တစ်နိုင်ငံလုံးရှိ အသေးစားနှင့်အလတ်စားစီးပွားရေး လုပ်ငန်းအားလုံးအတွက် SMIDB ဘဏ်တစ်ခုတည်းဖြင့် ငွေကြေး အထောက်အပံ့များပေးရန် မလုံ လောက်ပါကြောင်း၊ အချိန်တိုအတွင်း SME လုပ်ငန်းများ အောင်မြင်စေ ရေးအတွက် နိုင်ငံတကာမှ အကူအညီ များ ရယူဆောင်ရွက်နိုင်မည့် နည်းလမ်းများကို ရှာဖွေလျက်ရှိရာ ၂၀၁၄ခုနှစ် ဇွန် ၆ ရက်က နှစ်ဖက် အကျိုးတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ အပြန်အလှန် အကူအညီပေးရေး၊ နည်းပညာ ဖလှယ်ရေးဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်များဖြင့် SMIDB နှင့် BIDV တို့အကြား နားလည်မှု စာချုပ်လွှာ လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခဲ့ရာ BIDV မှ SMIDB သို့ အမေရိကန် ဒေါ်လာသန်း ၃၀ ကို အတိုးနှုန်း လေးရာခိုင်နှုန်း (ငါးနှစ်ကာလ သတ်မှတ်ချက်)ဖြင့် ချေးပေးမည့် သဘောတူညီချက်ကိုလည်း ရရှိထား ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ SME ကဏ္ဍအတွက် အဓိကလိုအပ်ချက်ကို အပြန်ပြန်အလှန်လှန် သုံးသပ်ကြည့်

သည့်အခါ အဓိကအားနည်းချက်မှာ ငွေကြေးထောက်ပံ့ပေးနိုင်မှု အားနည်း သည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ ၎င်း အချက်သည် SME ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ကို နှောင့်နှေးစေသည့် အဓိကအချက် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်ပါ၍ မြန်မာ နိုင်ငံတွင် ငွေကြေးထောက်ပံ့ပေးနိုင် သည့် ဘဏ်လုပ်ငန်းများစွာ လိုအပ် သည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ ငွေကြေး ထောက်ပံ့မှုများ စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် SME ကဏ္ဍကို တိုးတက်စေမည့် အထိရောက်ဆုံး နည်းလမ်းများအား ရှာဖွေနိုင်ရေး အတွက် အကောင်းဆုံး ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားကြရန် တိုက်တွန်းပါ ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ မောင်မောင်သိမ်းက ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် Sustainable Financing နှင့် ပတ်သက်၍ ဆောင် ရွက်လျက်ရှိသည့် အခြေအနေများ ကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲကို ဆက်လက်ကျင်းပ ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ



စစ်ကိုင်းတွင် နေအိမ်များ ရေနစ်မြုပ်၍ ရေလွတ်ရာသို့ ပြောင်းရွှေ့

စစ်ကိုင်း စက်တင်ဘာ ၁

ဧရာဝတီမြစ်ရေသည် ဩဂုတ် ၂၉ ရက် နှင့် ၃၀ ရက်တို့တွင် မြစ်ရေ တိုးမြင့်လာသည့်အတွက် ဧရာဝတီမြစ်အနီးရှိ စစ်ကိုင်းမြို့၊ မြေဝတီရပ်ကွက်တွင် နေအိမ် ၂၀ ခန့် မြစ်ရေဝင်နှစ်မြုပ်သွားပြီး ရေဘေးသင့်ပြည်သူ ၈၀ ခန့်ကို မြေဝတီရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးရဲဝင်းဦးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ရပ်ကွက် အထောက်အကူပြုအဖွဲ့၊ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်စံလေးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ရေ လွတ်ကင်းရာ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ဝန်ထမ်းအိမ်ရာအနီးတွင် နေရာချထားပေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများကို မြေဝတီရပ်ကွက် မြေဥယျာဉ် ပရိယတ္တိ စာသင်တိုက် ပဓာန နာယကဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တ သောဘိတ MA(သီရိလင်္ကာ) က တစ်အိမ်ထောင်လျှင် ဆန်လေးပြည်နှင့် ကုလားပဲတစ်ပြည် လာရောက် လျှာခြန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဧရာဝတီမြစ်ရေ ဆက်လက်တိုးလာလျက်ရှိပြီး ဧရာဝတီမြစ်အနီးရှိ ရပ်ကွက်များနေ ပြည်သူများ ရေလွတ်ရာနေရာများသို့ ကြိုတင်ပြောင်းရွှေ့ လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (၁၃၇)

နိုင်ငံကြီးသားပီသရွာ အခွန်ဆောင်စာပြုတ်အကျိုးပါ



MGL EXPRESS COURIER

ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ တရားဝင် အပြန်ချောမို

Official International & Domestic Express Courier Service

Connecting 25 Cities in Myanmar with rest of the world !



DCS ANA GROUP

MGL Express မှ လိပ်စာအရောက်စနစ်ဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံရှိ MGL ရုံးခွဲများနှင့် နိုင်ငံတကာသို့ ချောစာနှင့် ချောထုပ်များ (Documents & Dutiable Parcels) အပြန်အလှန် ပို့ဆောင်ပေးနေပါသည်။

ပြည်တွင်းရှိ မြို့တွင်းအပြန်ပို့ခြင်းနှင့် တစ်မြို့မှ တစ်မြို့သို့ အပြန် ပို့ခြင်း တို့ကိုလည်း ဝန်ဆောင်ပေးနေပါသည်။

Catalogues, လက်ကမ်းကြော်ငြာ၊ ဒီဇိုင်း၊ ငွေတောင်းခံလွှာများ၊ Internet မှ ဝစုညှိယာယူခြင်းနှင့် တင်ဒါစာရွက်စာတမ်းများ၊ အလုပ်/ကျောင်းဝင်ခွင့် လျှောက်လွှာများ၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ခြင်းများကို အထူးနှုန်းများဖြင့် ဝန်ဆောင်ပေးပါ သည်။

ရန်ကင်း၊ မန္တလေး၊ နေပြည်တော် စတိုက်ကြီးများရှိ MGL ဝန်ဆောင်မှုများတွင် လည်း ပေးပို့နိုင်ပါသည်။

လူကြီးမင်းတို့ အားပေးမှုများကို အစဉ်ကျေးဇူးတင်လျက်။

http://www.ocs.co.jp/en/index_en.html www.facebook.com/mglexpress www.mglexpress.com

ရန်ကင်း	၀၁-၉၆၆၆၉၅၀၀	မင်းသွေး	၀၉-၄၂၀၁၂၅၅၀၀
	၀၁-၆၅၁၆၂၇	ဝေဘင်ကြီး	၀၉-၄၂၀၁၃၅၄၃၄
	၀၁-၂၄၆၆၆၀၀	ထားရိုး	၀၉-၄၂၀၁၀၆၆၆၆၅
	၀၁-၃၇၀၇၉၇	မညောင်ရွှေ	၀၉-၄၂၀၃၄၂၀၀၀
မန္တလေး	၀၉-၄၂၀၀၈၉၉၄၄	မြစ်ကြီးနား	၀၉-၄၅၀၀၆၆၃၅၀၀
နေပြည်တော်	၀၉-၄၂၀၀၄၃၂၀	မိုးညှင်း	၀၉-၄၂၀၁၃၅၅၄၄
မျဉ်းမနား	၀၉-၄၂၀၀၈၉၉၄၄	လွိုင်စာတီ	၀၉-၅၀၀၉၉၃၀၂
မုံရွာ	၀၉-၃၆၄၃၁၀၇၂	မင်္ဂလာ	၀၉-၄၅၆၇၀၁၃၄
ပြည်	၀၉-၃၂၀၆၆၆၆၆	ပုသိမ်	၀၉-၄၂၀၁၃၅၄၃၂
ဝေဘင်	၀၉-၄၂၀၁၃၅၄၃၄	မော်ဝေပြိုင်	၀၉-၄၂၀၁၀၉၉၆၆
မြစ်ဦးလွင်	၀၉-၄၂၀၁၄၃၂၀	ဘားအံ	၀၉-၄၂၀၁၄၄၃၂၄
မင်္ဂလာ	၀၉-၄၂၀၁၄၃၂၀	မြဝေ	၀၉-၃၀၅၂၀၁၀၀
မုံရွာ	၀၉-၄၂၀၁၄၃၂၅	ထားဝယ်	၀၉-၄၂၀၁၄၄၃၂၆
မတော	၀၉-၄၂၀၂၅၅၀၀	မြိတ်	၀၉-၄၂၀၁၄၄၃၂၆

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မိုးစပါးရေတော်မိုးတော်ထွန်တိုးပိတ်ပွဲကျင်းပ စပါးစိုက်ခင်းအတွင်း ငါးခုံးမကြီး ငါးမျိုးစိုက်ထည့်

ပဲခူး စက်တင်ဘာ ၁ - ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညွှန်ဝင်းသည် ဩဂုတ် ၂၇ ရက် နံနက်က ပဲခူးမြို့နယ် ကမာနတ်ကျေးရွာ ပဲခူးမျိုးသန့်ခြံတွင်ကျင်းပသော ၂၀၁၄ ခုနှစ် မိုးစပါး ရေတော်မိုးတော် ထွန်တိုးပိတ်ပွဲနှင့် သိပ္ပံနည်းကျကောက် စိုက်စွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်အမှာ စကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးလှမြင့်က သိပ္ပံနည်းကျကောက် စိုက်စွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး တိုင်းဒေသကြီး ကြေးတိုင်နှင့်မြေစာရင်းဦးစီးဌာန ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဆန်းဝင်းက ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် မိုးစပါးစိုက်ပျိုးပြီးစီးမှုအခြေအနေများကို တင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် ဝန်ကြီးချုပ်ထံသို့ ၂၀၁၄ ခုနှစ် မိုးစပါး ရေတော်မိုးတော်ထွန်တိုးပိတ်အစီရင်ခံစာများကို ခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများက ပေးအပ်ကြသည်။ ထို့နောက် သိပ္ပံနည်းကျကောက်စိုက်စွမ်းရည်(GAP) ပြိုင်ပွဲစိုက်ပျိုးနေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးပြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဧည့်သည်တော်များက စပါးစိုက်ခင်းဧက ၃၇၀ အတွင်း ငါးခုံးမကြီး ၁၈၅၀၀ ငါးမျိုးများကို စိုက်ထည့်ပေးကြ သည်။ ယင်းနောက် ဆုပေးပွဲကို ကျင်းပရာ တာဝန်ရှိသူများက အထူးဆုနှင့် တတိယဆုရ သာယာဝတီခရိုင်အသင်း၊ ဒုတိယဆုရ ပြည်ခရိုင်အသင်းတို့ကို ဆုများချီးမြှင့်ပြီး ပထမ ဆုရ တောင်ငူခရိုင်အသင်းအား ဝန်ကြီးချုပ်က ဆုများ ချီးမြှင့်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

မြိတ်မြို့နယ်၌ မိုးစပါးထွန်တိုးပိတ်စိုက်ပျိုးပွဲကျင်းပ



မြိတ် စက်တင်ဘာ ၁ - တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ် ခရိုင် မြိတ်မြို့နယ်၏ မိုးစပါးစိုက်ပျိုး ရာသီတွင် ထွန်တိုးပိတ်စိုက်ပျိုးခြင်း လုပ်ငန်းကို စက်တင်ဘာ ၁ ရက်က မြိတ်မြို့ စန္ဒဝတီကျေးရွာအုပ်စု တောင်သူ ဦးဟိန်းလွင်၏ လယ်၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ ထိုစိုက်ပျိုးခြင်းတွင် ဆင်းသုခမျိုးသန့်စပါးကို GAP စနစ် ဖြင့် စိုက်ပျိုးခဲ့ပြီး ၎င်းထွန်တိုးပိတ် စိုက်ပျိုးပွဲသည် မြို့နယ်နှင့်ခရိုင်အဆင့်

စိုက်ပျိုးမြှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ စန္ဒဝတီ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် တောင်သူ များတက်ရောက်ခဲ့ပြီး မြို့နယ်စိုက် ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးဌေးဝင်းက မြိတ် မြို့နယ်တွင် စိုက်ပျိုးရန် ဧက ၄၃၃၉၀ လျာထားဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ထွန်တိုး ပိတ်ချိန်တွင် ၄၃၃၄၇ ဧက စိုက်ပျိုး နိုင်ခဲ့၍ ကျန်သည့် ၄၃ ဧကမှာ မြိတ် အဝေးပြေးကွင်း စီမံကိန်းတွင် ပါ သွားသည့် ဧရိယာဖြစ်၍ မြိတ်မြို့နယ် တွင် မိုးရွာသွန်းမှုမှာ ယခင်နှစ်များ

နှင့်မတူဘဲ နေသာချိန်နှင့် မိုးရွာချိန် မျှတသဖြင့် ဒေသအခေါ် (မိုးပေး ကောင်းသဖြင့်) စိုက်ပျိုးမှုအောင် မြင်ဖြစ်ထွန်းပြီး အထွက်နှုန်းလည်း ကောင်းမွန်နိုင်ကြောင်း၊ အပင်ထိန်း သိမ်းရေးကာလဖြစ်သဖြင့် ပိုးမွှား ရောဂါကာကွယ်ခြင်းနှင့် မြေဩဇာ စနစ်တကျကျေးမြန်းများ ဆောင် ရွက်ကြရန် တောင်သူများသို့ ရှင်း လင်းပြောကြားသွားကြောင်း သိရ သည်။ (မြင့်ဦး(မြိတ်))

Table with 3 columns: News/Category, Price, and Location. Includes sections for 'ရွှေ၊ ငွေ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း' and 'စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း (Max/ Newday စက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်)'. Lists various goods like rice, oil, and other commodities with their respective prices.

နိုင်ငံခြားဘာသာတက္ကသိုလ်၌ ယဉ်ကျေးမှုနိုင်ယုဉ်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁ - ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ်တွင် ရန်ကုန်နိုင်ငံခြားဘာသာတက္ကသိုလ် တွင် မြန်မာဘာသာသင်ကြားလျက် ရှိသော တရုတ်၊ ကိုရီးယား၊ ဂျပန်၊ ဗီယက်နမ်၊ ထိုင်း၊ အိန္ဒိယ၊ ဘင်္ဂလား ဒေသ၊ လာအို၊ ဂျာမနီ၊ ကမ္ဘောဒီးယား ၁၀ နိုင်ငံမှ နိုင်ငံခြားကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ ယဉ်ကျေးမှု နှိုင်းယှဉ်ပွဲကို ဩဂုတ် ၃၁ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ရန်ကုန်နိုင်ငံခြား ဘာသာတက္ကသိုလ် Multimedia

ဘက်စုံခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံ ၁၀ နိုင်ငံမှ မြန်မာဘာသာ လာရောက် သင်ယူနေကြသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ရိုးရာဓလေ့ထုံးစံ၊ ဝတ်စားဆင်ယင်မှု အစားအသောက်များ၊ အနုပညာရှင် များနှင့် သာယာလှပသော ရှုခင်းများ အကြောင်းကို Power Point Presentation ဖြင့် တင်ဆက်ခြင်း၊ မြန်မာသီချင်းများဖြင့် သီဆိုဖျော်ဖြေ ခြင်း၊ မြန်မာအကများဖြင့် ကပြ

ဖျော်ဖြေခြင်းနှင့် မြန်မာ့တူရိယာ ပတ္တလား၊ စောင်းတို့ဖြင့် တီးခတ် ဖျော်ဖြေခြင်းတို့ကို တင်ဆက်ကြ သည်။ ထို့ပြင် မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ထင်ရှားသော အကြောင်းအရာများ ကိုလည်း ဓာတ်ပုံများဖြင့် နိုင်ငံ အလိုက် ခင်းကျင်းပြသကြသည်။ ထို့နောက် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာ လွင်လွင်စိုးက ပါဝင်ခဲ့သော နိုင်ငံခြား ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်များပေးအပ်ချီးမြှင့် ခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

လူကုန်ကူးမှုအန္တရာယ် ဝိုင်းဝန်းကာကွယ်

ဆောက်လုပ်ရေးသုံးပစ္စည်းများ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ ဒုတိယအကြိမ်ခေါ်ယူခြင်း ၁။ မွန်ပြည်နယ်၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ လခိုင်းမြို့၊ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြည်ထောင်စု/ပြည်နယ် ရန်ပုံငွေဖြင့် လမ်း/တံတားလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်လျက် ရှိသော ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံး ၁ လက်မ-၂ လက်မကျောက် နှင့် ၂ လက်မ-၃ လက်မ ကျောက်များကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။ (က) တင်ဒါလျှောက်လွှာရယူနိုင်သည့်ရက် - ၃-၉-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) (ခ) တင်ဒါလျှောက်လွှာရယူနိုင်သည့်နေရာ - မြို့နယ်အင်ဂျင်နီယာရုံး ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း လခိုင်းမြို့ (ဂ) တင်ဒါလျှောက်လွှာပို့မည့်ရက် - ၁၂-၉-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့) (ဃ) တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက် - ၁၃-၉-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီ (င) တင်ဒါဖွင့်မည့်နေရာ - အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီးရုံး ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း မော်လမြိုင်မြို့ ဖုန်း- ၀၉-၂၅၅၇၂၅၂၁

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် အထူးစီမံကိန်းကြီးအဖွဲ့(၁) ပြည်သူ့ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းမှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော မုံရွာ-ပုလဲ-ဂန့်ဂေါ လမ်းတွင် လမ်း/တံတားလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်ရှိပါသဖြင့် တိုင်းရင်းသားလုပ်ငန်းရှင်များအား တင်ဒါပေးသွင်းနိုင်ရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ (၁) တင်ဒါရောင်းမည့်ရက် - ၂-၉-၂၀၁၄ ရက် (၂) တင်ဒါပို့မည့်ရက်/အချိန် - ၁၂-၉-၂၀၁၄ ရက် (ဩဇာ ၄:၃၀ နာရီ) (၃) တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက်/အချိန် - ၁၅-၉-၂၀၁၄ ရက် (နံနက် ၁၀:၃၀ နာရီ) (၄) တင်ဒါရွေးချယ်မည့်နေရာ - ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း(ရုံးချုပ်) လခိုင်းမြို့ (အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၉-၈၆၁၇၈၇၃ သို့ ရုံးချိန် အတွင်း စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။) တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပေါင်းတည်မြို့နယ်၊ မင်းကွတ်(၂)ရပ်ကွက်၊ ၁၇ လမ်း၊ အခြေခံ ပညာ အထက်တန်းကျောင်း(ခွဲ)၊ တက္ကသိုလ် ဝင်တန်းကျောင်းသူ မဟာယိုနေဦး၏ အမည်မှန်မှာ ဦးသင်းနိုင်ဦး ဂျ/တတ(နိုင်) ၀၀၅၃၀ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဦးသင်းနိုင်ဦး

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန် ၁၁-၈-၂၀၁၄ ရက် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာ ၏ စာမျက်နှာ (၂၂)၊ ၁၃-၈-၂၀၁၄ ရက် ကြေးမုံသတင်းစာ၏ စာမျက်နှာ (၁၄) ကန့်ကွက် နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ တောင်ငူဥက္ကလာပ မြို့နယ် ဒေါ်သိန်းသိန်းထွန်း၏ မြေပုံကူးတွင် ပိုင်ဆိုင်စာချုပ်ရန်အစား ပိုင်ဆိုင်စာချုပ်ရန် နှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူး လျှောက်ပာ ဖြည့်စွက်ဖတ်ရှုပါရန်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၇၅/၇၈၅၇၊ Toyota Landcruiser Prado S/W ယာဉ်လက် ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ထိုက်ထိုက်အောင် ၁၂/ ဗဟန်း(နိုင်)၀၀၃၈၁၉က (ကမ-၃)ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာ ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံး သို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကဏ္ဍ၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အရေ့ရိုင်း) ရန်ကုန်မြို့

မိဘအမည်မှန် အထက(၅)၊ ကမာရွတ်၊ သတ္တမတန်း (A)မှ မရွေ့စေလို၏ မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးအောင်မင်း ၁၄/၀၈၆(နိုင်)၀၀၅၁၈၁ နှင့် ဒေါ်သန်းဌေး ၁၄/၀၈၆(နိုင်)၀၀၅၁၈၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးစောစိုးကျော်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျွန်းလှမြို့၊ ရှမ်းစုရပ်နေ မထူးထူးမောင်၏ အမည် မှန်မှာ ဦးစောစိုးကျော် ၉/အမရ(နိုင်) ၀၅၉၆၇၄ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးစောစိုးကျော်

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း လှိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၀/က+မမြေကွက်အမှတ် ၆၇၂၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ် ၉၃၊ မာလာမြိုင် ၃ လမ်း၊ (၁၆)ရပ်ကွက် ဒေါ်ဘော်အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရုမြေအား အမည်ပေါက် မိခင်ဒေါ် ဘော်ဘော်နှင့် ဖခင်ဦးမောင်မောင်စိုး ကွယ်လွန် သဖြင့် ဒေါ်ကြည်ကြည်ခေ ၁၂/အလန (နိုင်)၀၀၃၃၀၄၊ ဦးမျိုးအောင် ၁၂/လမန (နိုင်)၀၀၅၂၃၂၅၊ ဦးသိန်းဝင်း ၁၂/လမန (နိုင်) ၀၀၅၇၀၂၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ခေ ၁၂/လမန (နိုင်) ၀၀၃၃၀၄၊ ဦးရဲသိန်း ၁၂/လမန (နိုင်) ၀၀၃၃၀၄ တို့က သားသမီးရင်းချာများဖြစ် ကြောင်း တော်စပ်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်လွှာ၊ သေစာရင်းတို့တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင် ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထား လာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက် အထားဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

သွားကုသမှုအဖြစ် အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း ဦးထွန်းလှအောင် ၁၂/မရက(နိုင်) ၀၆၈၅၄၅ နှင့် ဒေါ်ကြည်ဝင်း ၁၂/မရက (နိုင်)၀၆၈၅၇၂ တို့၏သမီး မခင်မခင်ဦး ၁၂/ မရက(နိုင်)၀၆၈၅၇၂ သည် မိဘ၏ဆုံးမ မှုကို နာခံခြင်းမရှိဘဲ ကိုယ်စိတ်နှစ်ပါးဆင်း ရဲအောင် အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်ပြီး ခွင့်မလွှတ် နိုင်သည့် အပြုအမူများ လုပ်ဆောင်ခဲ့ပါ သည်။ ၎င်း၏ပြုမူဆောင်ရွက်မှုကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်၌ လူတစ်ကွာကူးဆင်းခဲ့ပြီး အရက်တက္က ဖြစ်ခြင်းတို့ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် အတွက် ယနေ့မှစ၍ အမွေမခံထိုက်သည့် သွားကုသမှုအဖြစ်ကြောင်းနှင့် နောက်နောင် သူမနှင့်ပတ်သက်သည့် မည်သည့်ကိစ္စကိုမျှ တာဝန်ယူဖြေရှင်း ဆောင်ရွက်ပေးမည် မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။ (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံပါ။) ဦးထွန်းလှအောင်၊ ဒေါ်ကြည်ဝင်း

ဖခင် အမည်မှန် ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)၊ မဘိမ်းမြို့နယ်၊ ကွင်းချောင်းရွာ၊ အထက တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မခိုင်စာလွင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအောင်ကျော်နိုင် ၁၃/မာန(နိုင်) ၀၀၀၅၁၀ ဖြစ်ပါသည်။

Stars (ရာထူးဝင်သင်တန်းကြီး) များပြားစွာအောင်မြင်နိုင်ရန်၊ ကျွမ်းကျင်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရန်၊ မြန်မာ့နိုင်ငံတော် အကျိုးစီးပွား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဝင်ရောက်ပါ။ (မည်သည့်ဆွဲရမှားမဆို စေလွှတ်ထားနိုင်ပါသည်။) နိုင်ငံခြားစေရ - တစ် ဝေတွင်းဝန်း၊ လ/ထ စေရဝန်း ထိုက်(18/3B)၊ သင်္ဃာတိုက်(၁)၊ ဦးထွန်းလင်းမြို့နယ်၊ လှည်းတန်း၊ ကားလမ်းမကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့၊ တေဘူးလမ်း (၀၃၀) မ-မျိုးပါ။ 09.421052736, 09.49282366, 09.49653992

မိဘအမည်မှန် အထက(၅)၊ ကမာရွတ်၊ သတ္တမတန်း (A)မှ မရွေ့စေလို၏ မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးအောင်မင်း ၁၄/၀၈၆(နိုင်)၀၀၅၁၈၁ နှင့် ဒေါ်သန်းဌေး ၁၄/၀၈၆(နိုင်)၀၀၅၁၈၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးစောစိုးကျော်

ပြည်ထောင်စုတရားရုံးနှင့် ကြော်ငြာ

ပြည်ထောင်စုတရားရုံးချုပ်၏ မှာကြားချက်များထပ်ဆင့် ရှင်းလင်း

စစ်တွေ စက်တင်ဘာ ၁

အမှုများကို စစ်ဆေးစီရင်ရာ၌ ပြည်ထောင်စုတရားရုံးချုပ်အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် အခြေခံမှုများ၊ ပြဋ္ဌာန်းချက်များ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြန်မာ့နိုင်ငံတော်အစိုးရအဖွဲ့အစည်းအရပ်ရပ်အဖွဲ့အစည်းများ၊ ပြည်ထောင်စုတရားရုံးချုပ်အဖွဲ့အစည်းများ၊ တရားရုံးစီမံခန့်ခွဲရေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရာ၌ တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှုရှိစေရန် တရားသူကြီးများ၊ တရားရေးဝန်ထမ်းများ၏ အရည်အသွေးတိုးတက်စေရန် အစဉ်အမြဲလေ့လာ ဆည်းပူးနေကြရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ တရားစီရင်ရေးအာဏာကို ကိုင်စွဲကျင့်သုံးရသည့် တရားသူကြီးများ၏ ဆောင်ရွက်မှုများသည် နိုင်ငံတော်၏တရားရေးမဏ္ဍိုင်တည်မတ်ခိုင်မြဲမှုကို တိုက်ရိုက်အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိသဖြင့် လာဘ်ပေးလာဘ်ယူကင်းစွာဖြင့် ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်းစသည်ဖြင့် ဩဇာ

၃၀ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက စစ်တွေမြို့ ရခိုင်ပြည်နယ် တရားလွှတ်တော်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသော ထပ်ဆင့်လမ်းညွှန်မှာကြားချက်များ ရှင်းလင်းပွဲတွင် ရခိုင်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီး ဦးကျောက်က ထည့်သွင်းပြောကြားသွားသည်။ ပြည်ထောင်စု တရားသူကြီးချုပ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်တရားရေးဦးစီးမှူးများ၏ သတ္တမအကြိမ်လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး၌ ပြည်ထောင်စု တရားသူကြီးချုပ်၏လမ်းညွှန်မှာကြားချက်များကို ရခိုင်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်က ထပ်ဆင့်လမ်းညွှန်မှာကြားပြီးနောက် ပြည်နယ်တရားသူကြီးများက တရားစီရင်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများကို လည်းကောင်း၊ ပြည်နယ်တရားရေးဦးစီးမှူးက စီမံရေးရာနှင့်



ထောက်ပံ့ရေးရာလုပ်ငန်းများကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြသည်။ အဆိုပါ လမ်းညွှန်မှာကြားချက်များ ထပ်ဆင့်ရှင်းလင်းပွဲသို့ ရခိုင်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးများ၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်တရားသူကြီးများ၊ ပြည်နယ်ခရိုင်၊ မြို့နယ်တရားရေးအရာရှိများ စုစုပေါင်း ၄၀ တက်ရောက်ကြောင်း သိရသည်။ ကိုကြီးစော

အတက်ရောက်ကာကွယ်ရေးစီမံချက်ဆောင်ရွက်မည်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်းစီစဉ်မှုဖြင့် ယခုနှစ်အတွင်း မြို့နယ်သုံးမြို့နယ်၌ အတက်ရောက်ကာကွယ်ရေးစီမံချက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ဦးနှောက်နှင့်အာရုံကြောကုဋ္ဌာနမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။ ဝက်ရူးပြန့်ပျံ့ရောဂါဟု လူသိများသည့် အတက်ရောဂါသည် ကုသပျောက်ကင်းနိုင်သည့် ရောဂါဖြစ်ကြောင်း၊ ယင်းရောဂါသည် ကူးစက်တတ်သော ရောဂါမဟုတ်ကြောင်း၊ ယခုနှစ်အတွင်း အတက်ရောက်ကာကွယ်ရေးစီမံချက်အဖြစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သန်လျင်မြို့နယ်နှင့် ကော့မှူးမြို့နယ်တို့တွင် လည်းကောင်း၊ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ လယ်ဝေးမြို့နယ်၌ လည်းကောင်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ စီမံချက်သည် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့၏ ပူးပေါင်းစီစဉ်မှုဖြင့် လေးနှစ်ဆက်တိုက် ဆောင်ရွက်မည့် ဒုတိယနှစ်ဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရသည်။ ပြီးခဲ့သည့် ၂၀၁၃ ခုနှစ်က ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှည်းကူးမြို့နယ်နှင့် မှော်ဘီမြို့နယ်များ၌ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ အတက်ရောဂါသည် ကမ္ဘာပေါ်တွင် လူပေါင်းသန်း ၅၀ ခန့်ခံစားနေရပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၌ လူ ၁၀၀၀ လျှင် တစ်ဦးနှုန်းဖြစ်ပွားလျက်ရှိကြောင်း သက်ဆိုင်ရာလေ့လာတွေ့ရှိချက်များအရ သိရသည်။ မောင်နွေသစ်

လူကုန်ကူးမှု တားဆီးကာကွယ်ရေး အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကျင်းပ

ပဲခူး စက်တင်ဘာ ၁

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်လေးပင်မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့က ကြီးမှူးကျင်းပသော ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေး အသိပညာပေးဟောပြောပွဲအခမ်းအနားကို ဩဂုတ် ၂၇ ရက်က အထက(၂)ကျောင်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် ညောင်လေး

ပင်မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူး တင်အောင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အမှတ်(၃)လူကုန်ကူးမှုတပ်ဖွဲ့မှ ရဲအုပ်ကျော်ကျော်က လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေး ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဒုတိယမြို့နယ်ဥပဒေအရာရှိ ဒေါ်နီလာထွန်းက လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေး ဥပဒေများဆိုင်ရာကိုလည်းကောင်း၊ မြို့နယ်မှူးယစ်ဆေးဝါး ဆန့်ကျင်ရေး

အသင်းနှင့် မြို့နယ်စာရေးဆရာအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာမြင့်သန်း (ညောင်လေးပင်)က မှူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲခြင်း အန္တရာယ်နှင့် ဆိုးကျိုးများဆိုင်ရာ ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းနိုင်က မှူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် လူကုန်ကူးမှုဆိုင်ရာ သတိပြုရှောင်ကြဉ်ရမည့် အချက်များကို လည်းကောင်း၊ ပရိဂျက်တာ

ဖြင့် ရှင်းလင်းဟောပြောခဲ့ကြပြီး ဆရာမ ဒေါ်ယဉ်လှက ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြားခဲ့သည်။ ဟောပြောပွဲသို့ ညောင်လေးပင်မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှ စခန်းမှူး၊ ဒုရဲမှူး၊ သက်လွင်နှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ တိုင်းအမှတ်(၃) လူကုန်ကူးမှုတပ်ဖွဲ့မှ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၅၀၀ ကျော် တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ နေလင်း(ညောင်လေးပင်)

ဥပဒေဘွဲ့ရကျောင်းသားကျောင်းသူများ

(၁၉၈၂-၁၉၈၈ / ၈၉)၏ တွေ့ဆုံမိတ်ဆုံစာပွဲကျင်းပမည်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁

မြန်မာနိုင်ငံ ဒေသအသီးသီးရှိ ဥပဒေဘွဲ့ရများ အများဆုံးစုဝေးတက်ရောက်ကြသော ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ဥပဒေပညာဌာန ၁၉၈၂-၁၉၈၈/၈၉ ဥပဒေဘွဲ့ရ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် တွေ့ဆုံမိတ်ဆုံစာပွဲကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ အစီအစဉ်တွင် ကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဘတင်ဆွေ၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများဖြစ်ကြသော ဦးတင်ဝင်းလှိုင်၊ ဒေါ်တင်တင်ဝါ၊ ဒေါ်ကျော်မြခင်၊ ဒေါ်မင်းမင်းကျော်၊ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ဦးအောင်ထွဋ် နှင့် ဦးစီးကော်မတီဝင်များက စီစဉ်နေခြင်းဖြစ်ပြီး ဥပဒေပညာရှင်ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများလည်း တက်ရောက်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ သုံးနှစ်တစ်ကြိမ်ကျင်းပသော ဥပဒေဘွဲ့ရများ ၁၉၈၂-၁၉၈၈/၈၉ ၏ တွေ့ဆုံ ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၇ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် မြောက်ပိုင်းလမ်းကောင်း၊ မိတ်ဆုံစာပွဲကို ညနေ ၆နာရီတွင် မြရိပ်ညို ရွှင်ရယ်ဟိုတယ် မြင်ခင်းပြင်၌ လည်းကောင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ ခင်မောင်သော်(ကမာရွတ်)

Advertisement for industry directories. Header: သင့်လုပ်ငန်းအတွက် အကောင်းဆုံး လမ်းညွှန်. Sub-headers: YOUR INDUSTRY, YOUR DIRECTORY. Five vertical panels: 1. Automobile Equipment Directory (with image of a car), 2. Food Industry Directory (with image of a chef), 3. Industries Directory (with image of a factory), 4. Information Communication Technology Directory (with image of a person at a computer), 5. Yangon Builders Guide (with image of a construction worker). Footer: YANGON - Tel: 373254, 245358 Ext: 810-819. Email: ydg.adv@gmail.com. MANDALAY - Hot Line: 02-69956 Phone: 09-91012149, 09-91012150, 09-91012152. Email: mdg.adv@gmail.com. 2014-15 ထွက်ပြု

နိုင်ငံတကာအစားအသောက်နှင့် ကြော်ငြာ

ဩဂုတ် ၃၁/စက်တင်ဘာ ၁ ရိုးရလဒ်များ		အင်္ဂလန်ပရီမီယာလိဂ် ပွဲစဉ်ရပ်တည်မှု ဇယား						
		စဉ်	အသင်း	ပွဲစဉ်	နိုင်	သရေ	ရှုံး	ရမှတ်
လက်စတာ	၁-၁	အာဆင်နယ်	၁	ချယ်လ်ဆီး	၃	၃	၀	၉
ဘော်ဒိုး	၁-၁	ဘတ်စလီယာ	၂	ဆွမ်ဆီး	၃	၃	၀	၉
မတ်စ်	၂-၁	လိုင်ယွန်	၃	အက်စ်တွန်ဗီလာ	၃	၂	၁	၇
ပီအက်စ်ဂျီ	၅-၀	စိန့်အက်တီယန်	၄	မန်စီးစီး	၃	၂	၀	၆
မိန့်စ်	၀-၀	ဟန်နီဗာ	၅	လီဗာပူး	၃	၂	၀	၆
ဖရိုင်းဘတ်	၀-၀	ဂလက်ဘတ်	၆	စပါး	၃	၂	၀	၆
အတ္တလန္တာ	၀-၀	ဗီရီနာ	၇	အာဆင်နယ်	၃	၁	၂	၅
အေစီမီလန်	၃-၁	လာဇီယို	၈	ဆောက်သမ်တန်	၃	၁	၁	၄
ဆီစီနာ	၁-၀	ပါးမား	၁၀	ဟားလ်စီးတီး	၃	၁	၁	၄
ဂျီနီအာ	၁-၂	နာပိုလီ	၁၁	စတုတ်စီးတီး	၃	၁	၁	၄
ပါလာမို	၁-၁	ဆမ်ဒိုးရီးယား	၁၂	ဝက်စ်ဟမ်း	၃	၁	၀	၂
ဆက်ဆူအိုလို	၁-၁	ကက်ဂလီယာရီ	၁၃	ကျူပီအာ	၃	၁	၀	၂
တိုရီနို	၀-၀	အင်တာမီလန်	၁၄	ဆန်းဒါးလန်း	၃	၀	၂	၂
အူဒီးနစ်	၂-၀	အမ်ပိုလီ	၁၅	မန်ယူ	၃	၀	၂	၂
ဗီလာရီးရဲလ်	၀-၁	ဘာစီလိုနာ	၁၆	လက်စတာ	၃	၀	၂	၂
အယ်လ်ချီ	၁-၁	ဂရန်နာဒါ	၁၇	နယူးကာဆယ်	၃	၀	၂	၂
ဒီပိုတို	၂-၂	ကာနို	၁၉	အဲဗာတန်	၃	၀	၂	၂
			၂၀	ဝက်စ်ဘရွန်း	၃	၀	၂	၂
				ပဲလေစ်	၃	၀	၁	၂
				ဘန်လေ	၃	၀	၁	၂

သိပ်

အင်းဝထက်လီမိတက်

(၈၇) မှတ်တမ်းတင်ထားသော အခြေခံဥက္ကဋ္ဌလုပ်ငန်း (သိင်္ဂါရတနာ) တက်ခွင့်ကို အခြေခံဥက္ကဋ္ဌလုပ်ငန်း သိင်္ဂါရတနာအရတွင် အများပြည်သူများ တက်ခွင့်ပေးရန်အတွက် အထက်အခြေခံချုပ်ချယ်မှုဥပဒေ (၁-၉ - ၂၀၁၄) ရက်နေ့တွင် ဥပဒေပြု ဖြစ်ပေါ်၍ အောက်ပါဘဏ်ခန်းဆောင်များတွင် ဝန်ထမ်းများကို ထောက်ပံ့ပေးဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပေးအပ်ပါသည်။

> အချိန်ပိုသက်တမ်းပေး (Time Deposit)
 > စာရင်းစနစ်ပေး (Current Account)
 > ဖြည့်သွင်းပေးပိုင်ခွင့် (Local Remittance)
 > အင်တာနက်ဘဏ်ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း (Bank Network)

> ချေးငွေပေးပိုင်ခွင့် (Saving Deposit)
 > ချေးငွေအမျိုးမျိုးပေးပိုင်ခွင့် (Payment Order)
 > ဘဏ်အသစ်ဖွင့်လှစ်ပေးဆောင်ပေးခြင်း (Bank Creation)

ATM

အင်္ဂလန်ပရီမီယာလိဂ်

အင်္ဂလန်ပရီမီယာလိဂ် အင်္ဂလန်ပရီမီယာလိဂ် အင်္ဂလန်ပရီမီယာလိဂ်

အင်္ဂလန်ပရီမီယာလိဂ် အင်္ဂလန်ပရီမီယာလိဂ် အင်္ဂလန်ပရီမီယာလိဂ်

ဂျာမနီနှင့် အာဂျင်တီးနားတို့ရဲ့ မကျေပွဲ မိုးမြင့်လင်းလက်

ဒီတစ်ပတ် စနေ၊ တနင်္ဂနွေနေ့တွေမှာတော့ ဥရောပလိဂ်တွေရပ်နားထားပြီး နိုင်ငံတကာခြေစမ်းပွဲတွေ စတင်ကစားပါလိမ့်မယ်။ ဘောလုံးအင်အားကြီးနိုင်ငံ ကိုယ်စားပြုအသင်းတွေရဲ့ ပွဲစဉ်တွေပါဝင်နေတာမို့ ကမ္ဘာ့ပရိသတ်တွေအတွက် ကမ္ဘာ့ပရိသတ်တွေ လေးစွမ်းဦးမှာဖြစ်ပါတယ်။

ဂျာမနီနှင့် အာဂျင်တီးနား

၂၀၁၄ ကမ္ဘာ့ပရိသတ်တွေရဲ့ ပထမဆုံးအကြိမ် ထပ်မံဆုံတွေ့ကြမယ့် ထိပ်သီးနှစ်သင်းရဲ့ အားပြိုင်မှုတွေကို မြင်တွေ့ရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ကမ္ဘာ့ပရိသတ်တွေရဲ့ ချန်ပီယံ ဂျာမနီအသင်းမှာ နိုင်ငံလက်ရွေးစင်အသင်းမှ အနားယူသွားတဲ့သူတွေ ရှိနေတာမို့ လူသစ်တွေနဲ့ ပွဲထွက်လာဖို့ ရှိနေပါတယ်။ ဂျာမနီအသင်းဟာ ဂေါ်ဒီဇီရဲ့ ဖလားရယူနိုင်ခဲ့တာမို့ အာဂျင်တီးနားတို့ အဲဒီနှစ်ကြော့ကို ပြန်ဆပ်ဖို့ အစွမ်းကုန်ကြိုးစားပါလိမ့်မယ်။ အာဂျင်တီးနားဟာ ဂျာမနီနဲ့ဆုံတိုင်း အရေးမသာခဲ့ပေမယ့် အဲဒီမှတ်တမ်းကို ချေဖျက်ဖို့ ကြိုးစားပါလိမ့်မယ်။ ဒီပွဲမှာ အကြွေးဆပ်ဖို့ ပြင်ဆင်လာမယ့် အာဂျင်တီးနားတို့အနိုင်နဲ့ သရေပွဲဖြစ်ဖို့ များနေပါတယ်။

လေးရိုး-တစ်ရိုးနဲ့ နိုင်ပွဲရထားခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် အိုင်ယာလန်ရဲ့ နောက်ဆုံးကစားခဲ့တဲ့ပွဲမှာ ပေါ်တူဂီကို ရှုံးထားပြီး ကျန်တဲ့ ပွဲနှစ်ပွဲကတော့ နိုင်ပွဲရထားပါတယ်။ အိုမန်ရဲ့ နောက်ဆုံးကစားခဲ့တဲ့ ပွဲကတော့ နိုင်ပွဲတွေ ချည်း ရရှိထားတာမို့ အိုင်ယာလန်အတွက် ခက်ခဲပါလိမ့်မယ်။ ဒါပေမယ့် အိုင်ယာလန်နိုင်ပွဲပါ။

ချက်နှင့် အမေရိကန်

အရင်က အမေရိကန်တို့နဲ့ပွဲ ကြုံတွေ့မှုများခဲ့ပေမယ့် လက်ရှိအနေအထားမှာ အမေရိကန်တို့ခြေစွမ်းက တိုးတက်မှုရှိနေပြီဖြစ်ပါတယ်။ နည်းပြ ကလင်းစမန်းရဲ့ အမေရိကန်အသင်းဟာ နေရာအလိုက် အကောင်းဆုံးတိုးတက်မှုတွေဖြစ်ပေါ်နေတာမို့ ချက်တို့မလွယ်ပါဘူး။ ခံစစ်ပိုင်းအားနည်းချက်ရှိနေတဲ့ ချက်တို့ ရလဒ်မကောင်းနိုင်ပါဘူး။

ဒိန်းမတ်နှင့် တူရကီ

ခြေတုတ်နှစ်သင်းကြောင့် ပွဲဆုံမယ့် အနေအထားပါပဲ။ ဒီနှစ်သင်းရဲ့ နောက်ဆုံးတွေ့ဆုံမှု သုံးပွဲရလဒ်ကို ကြည့်ရင် သုံးပွဲစလုံး သရေကျထားပါတယ်။ တူရကီက ပွဲတိုင်း စနစ်တကျပြင်ဆင်ကစားသလို ဒိန်းမတ်တို့ကလည်း နောက်ဆုံး ကစားတဲ့ပွဲမှာ အင်္ဂလန်ကိုသာ တစ်ရိုး-ရိုး မရှိနဲ့ရှုံးပြီး ကျန်ပွဲအနိုင်ရထားပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဒီပွဲဟာ နှစ်သင်းစလုံးအမှားမခံဘဲ မှတ်တမ်းကောင်းရေးထိုးနိုင်ဖို့ အပြိုင်ကြိုးစားမယ့် ပွဲဖြစ်တာမို့ ဒီပွဲမှာလည်း ရလဒ် ပြတ်သားဖို့ မလွယ်လောက်ပါဘူး။

အိုင်ယာလန်နှင့် အိုမန်

နောက်ဆုံးတွေ့ဆုံမှု ပွဲစဉ်မှာတော့ အိုင်ယာလန်က

အင်္ဂလန်နှင့် နော်ဝေ

ခြေစွမ်းကျဆင်းနေပြီး ကမ္ဘာ့အဆင့်မြင့်ပွဲတွေမှာ ရလဒ်တွေ ဆိုးရွားနေတာမို့ အင်္ဂလန်တို့ ပြောင်းလဲမှုတွေ ပြုလုပ်ထားပါတယ်။ အင်္ဂလန်အသင်းရဲ့ နောက်ဆုံး သုံးပွဲကစားခဲ့ရာမှာ ရှုံးပွဲမရှိပေမယ့် သရေပွဲများနေတာမို့ အင်္ဂလန်တို့ ရုန်းကန်ရဦးမှာပါ။ နော်ဝေတို့ကတော့ နောက်ဆုံးသုံးပွဲမှာ ပြင်သစ်ကို ရိုးပြတ်ရှုံးခဲ့တာကလွဲပြီး သရေပွဲတွေဖြစ်နေတာမို့ အင်္ဂလန်နဲ့ပွဲမှာရလဒ်ကောင်းအောင်ကြိုးစားလာမှာပါ။ အင်္ဂလန်အတွက် ခက်ခဲမယ့်ပွဲဖြစ်ပြီး နော်ဝေအတွက်လည်း သရေကို အမြင့်ဆုံးထား ကစားရမယ့်ပွဲဖြစ်နိုင်ပါတယ်။

ကျူပီအာတိုက်စစ်မှူး ရိုမီကို ချယ်လ်ဆီးခေါ်ယူ

ကျူပီအာတိုက်စစ်မှူး လွှဲကပ်ရိုမီအား လေးနှစ်စာချုပ်ဖြင့် စာချုပ်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း ချယ်လ်ဆီးက ကြေညာသည်။ ချယ်လ်ဆီးက ၎င်းအား ပြောင်းရွှေ့ကြေး ပေါင် ၁၀ ဒသမ ၅ သန်းဖြင့် ခေါ်ယူလိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။ “ကျွန်တော် သိပ်ပျော်မိပါတယ်။ ဂုဏ်လည်းယူပါတယ်။ ချယ်လ်ဆီးက ကျွန်တော့်ကို ခေါ်ယူမယ့်လို့ ကြားလိုက်ရတဲ့ အချိန်မှာ သိပ်ပျော်သွားပါတယ်” ဟု အသက် ၂၇ နှစ်ရှိ ရိုမီက ပြောသည်။ ချယ်လ်ဆီးက တောရက်စံကို အေစီသို့ အငှားချပြီးနောက် ရိုမီကို ခေါ်ယူလိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။ “ချယ်လ်ဆီးဟာ ကမ္ဘာမှာအကောင်းဆုံးကလပ်တွေထဲက တစ်ခုပါပဲ” ဟု ၎င်းက ထပ်လောင်းပြောကြားသည်။



ဆိုစီဒက်က ရိုးရဲမက်ဒရစ်ကို အနိုင်ကစား

စက်တင်ဘာ ၁ရက်က ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့သည့် စပိန် လာလီဂါပြိုင်ပွဲတွင် ဆိုစီဒက်အသင်းက အိမ်ကွင်း၌ ရိုးရဲမက်ဒရစ်ကို နှစ်ဂိုးပြတ်ဖြင့် ရှုံးနေရာမှချေပရိုးများပြန်လည် သွင်းယူပြီး လေးဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့်အနိုင်ယူလိုက်သည်။ ဒက်ရာရ စီရိုနယ်ဒိုမပါသည့် ရိုးရဲမက်ဒရစ်အသင်းသည် ရာမိုစ်နှင့် ဂါရက်ဘေးလ်တို့၏ ဂိုးများဖြင့် ဦးဆောင်ခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း မာတီနိုနှင့် ဒေးဗစ်ဇူရူဇာတို့က ချေပရိုးများ ပြန်လည်သွင်းယူခဲ့သည်။ ဇူရူဇာသည် ကားလို့စ်ဗီလာ စတုတ္ထဂိုးမသွင်းမီ အိမ်ရှင်ဆိုစီဒက်အတွက် ဦးဆောင်ဂိုး သွင်းယူပေးခဲ့သည်။

ဂေါ်ဒီနိုယာစကီ ကွာတားတက်

ကာရိုလင်းဂေါ်ဒီနိုယာစကီသည် ယူအက်စ်အိုးပင်း တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲတွင် နာမည်ကြီး ရှာရာပိုဗာကိုနိုင်ပြီး ကွာတားဖိုင်နယ်သို့ တက်ရောက်သွားသည်။ ဒိန်းမတ် တင်းနစ်မယ် ဂေါ်ဒီနိုယာစကီသည် ရှာရာပိုဗာကို ၆-၄၊ ၂-၆၊ ၆-၂ ဖြင့်နိုင်ပြီး ကွာတားတက်လာခဲ့သည်။ အသက် ၂၄နှစ်ရှိ ဂေါ်ဒီနိုယာစကီသည် ၂၀၁၂ ခုနှစ် နောက်ပိုင်း ပထမဆုံးအကြိမ် ဂရင်းဆလမ်ဖလား ဆွတ်ခူးရန် မျှော်လင့်ထားသည်။ ကောင်းမြတ်သူ-စည်းသည်

ကြည့်မြင်တိုင်ကမ်းနားလမ်းတစ်လျှောက် ကွန်ကရစ်လမ်းခင်း

ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်အတွင်း ကမ်းနားလမ်းကတ္တရာလမ်းဟောင်း တစ်လျှောက်မှာ နှစ်ကာလအတော်ကြာခဲ့ပြီဖြစ်၍ ကတ္တရာသားများ နည်းပါးလာပြီး အချို့နေရာတို့တွင် ချိုင့်ခွက်ကြီးများ ဖြစ်ပေါ်နေခဲ့သည်။



ထိုလမ်းဟောင်းကြီးပေါ်တွင် နေ့ည စက္ကန့်မခြား အလေးချိန်များပြားသော ကွန်ကရစ်ယာဉ်ကြီးများ၊ သစ်လုံးတင်ယာဉ်ကြီးများနှင့် အခြားကုန်စည်တင် ယာဉ်ကြီးများ ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်လျက်ရှိနေသည်။ ထို့အပြင် လိုင်းကားကြီးများ၊ ကိုယ်ပိုင်ယာဉ်ကြီးငယ်များ ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်လျက်ရှိရာ ထီးတန်းစက်မြေရပ်ကွက်နေသူတစ်ဦး၏ မှတ်တမ်းအရကားစီးရေ ၅၀၀၀ မှ ၆၀၀၀ နီးပါးဖြတ်သန်းမောင်းနှင်လျက်ရှိနေသည်ဟု ဆိုသည်။

ဤသို့ယာဉ်များ များပြားစွာ ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်နေမှုမှာ လမ်းကောင်းပါက အကြောင်းမဟုတ်သော်လည်း လမ်းမကောင်းသည့်အတွက် အရှိန်နှင့်မောင်းနှင်နေကြသော ယာဉ်များကြောင့် လမ်း၏တုန်ခါမှုမှာ အနီးဝန်းကျင်ရှိ တိုက်တာအဆောက်အအုံများဆီသို့ ရိုက်ခတ်ပြီးပြိုကျနိုင်သည့် အန္တရာယ်ကို စိုးရိမ်နေကြသည်။

ထို့ပြင် လမ်းမကောင်းသည့်အတွက် ယာဉ်များမောင်းနှင်ရာ၌ အခက်အခဲများရှိပြီး ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုများလည်း နေ့စဉ်နှင့်အမျှဖြစ်ပေါ်နေသည်။ ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အင်ဂျင်နီယာဌာန (လမ်းတံတား)က ယခင်ကမ်းနားလမ်း ကတ္တရာလမ်းဟောင်းပေါ်မှ

ကွန်ကရစ်လမ်း ထပ်ခင်းခြင်းကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် မတ် ၂၅ ရက်မှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်အတွင်း သီတာရပ်ကွက် ကုက္ကိုလမ်းထိပ်မှ သရက်တောရပ်ကွက် ဟံသာဝတီလမ်းဆုံးအထိဖြစ်သည်။ အရှည်အားဖြင့် ပေ ၁၀၀၀၀ ရှိပြီး အကျယ်အားဖြင့် ၂၇ ပေကျယ်ဝန်းကာ ယာဉ်ခြောက်စီးတစ်ပြိုင်တည်းသွားနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ထိုအပြင်အားဖြင့် အောက်ခံမြေသားပေါ် မူတည်၍ အပါးဆုံး ၁၁ လက်မမှ အထူဆုံး ၁၃ လက်မအထိထိန်းထားခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

လမ်းခင်းနေစဉ်အတွင်း ခရီးသွားပြည်သူများအတွက် ယာဉ်များ သွားလာမှုအဆင်ပြေစေရန် လမ်းကို တစ်ခြမ်းချင်းစီခင်းပြီး ယာဉ်များသွား၍ရသည်နှင့် ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်ခွင့်ပြုခြင်းဖြစ်ကြောင်း ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုများ ကြီးကြီးမားမားမဖြစ်ကြောင်းကိုလည်း သိရသည်။ နေ့စဉ် ကျွမ်းကျင်လုပ်သားအင်အား ၁၀၀ ခန့်ဖြင့် ဆောင်ရွက်

ထောက်အင်ဂျင်နီယာ ဦးမိုးဆန်းက ဆိုသည်။ ၎င်းကပင် ဆက်လက်၍ “ အခုဒီလမ်းခင်းပြီးခါနီးလောက်မှာ ဈေးကြီးရပ်ကွက်ထဲက အသက် ၈၀ နီးပါးရှိတဲ့ အဘတစ်ဦးက ကျွန်တော်လမ်းခင်းတဲ့နေရာလာပြီး အရင်လမ်းမခင်းခင်တုန်းက ဆို ကားတွေက တခုနဲ့တခုနဲ့ ညညအိပ်လို့မရခဲ့ဘူး။ အခုလမ်းကောင်းသွားတော့ ဘာသံမှမကြားရတော့ဘူး။ ကျေးဇူးတင်ပါတယ်ကွယ်လို့လားပြောပါတယ်။ အဲဒီစကားကြားလိုက်ရတာ ကျွန်တော် ဒီလမ်းကြောင်းမှာ ငါ့လမ်းလုံးဆောင်ရွက်ခဲ့ရတဲ့ပင်ပန်းမှုတွေ အလို့လိုပျောက်သွားခဲ့ပါတယ်” ဟု ပီတိစကားဆိုခဲ့သည်။

လမ်းနှင့်တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်းပလက်ဖောင်းများ၊ ရေမြောင်းများကိုပါ ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး လိုအပ်သော လမ်းပြအမှတ်အသားများ၊ လမ်းလယ်တုံးများကိုပါ ချထားပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယခုခင်းနေသော ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်အတွင်း ကမ်းနားလမ်း ကွန်ကရစ်ခင်းခြင်းမှာ အပိုင်း(၁) ဖြစ်ပြီး အပိုင်း(၂)အနေဖြင့် ဟံသာဝတီလမ်းဆုံမှ ဘုရင့်နောင်လမ်းဆုံအထိ တစ်ဆက်တည်းဖြစ်အောင် ဆက်လက်ခင်းသွားမည်ဟု လက်

အရန်သားဖွား

ဆရာမသင်တန်း

သင်းပွဲနှင့်

ကပ်ပုံးပေးအပ်ပွဲကျင်းပ

ခင်ဦး စက်တင်ဘာ ၁

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေး ရန်ပုံငွေဖြင့် ဖွင့်လှစ်သည့် ဒုတိယအကြိမ် အရန်သားဖွားသင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် ကပ်ပုံးပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ဩဂုတ် ၂၈ ရက်က မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးခင်မောင်ရွှေနှင့် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးရာဇာအေးတို့က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာကျော်နိုင်က မိခင်ကျန်းမာရေးမြှင့်တင်ရေး၊ ငါးနှစ်အောက်ကလေး သေဆုံးမှုကျဆင်းရေးနှင့် ကျန်းမာရေးနှင့်ညီညွတ်သည့် ကျေးရွာများဖြစ်လာစေရန် တို့ကိုပြောကြားကာ သင်တန်းတက်ရောက်သူများအား တာဝန်ရှိသူများက ကပ်ပုံးနှင့် သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များကို တစ်ဦးချင်းစီပေးအပ်သည်။

အမွေဆက်ခံရန်သက်သေခံလက်မှတ်ရစေခြင်းငှာ လျှောက်ထားကြောင်း အကြောင်းကြားစာ
(အမွေဆက်ခံရန်သက်သေခံလက်မှတ်စာအက်ဥပဒေပုဒ်မ-၃၇၃) မန္တလေးခရိုင်တရားမရုံး၌

၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမအသေးအဖွဲ့မှုအမှတ်-၉၄
ကွယ်လွန်သူ ဦးကျော်စိုးလှိုင်၌ ကျန်ရှိရစ်သောပစ္စည်းအကြောင်း ဦးဖုန်းလှိုင် လျှောက်သူ

ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ ကမ္ဘာမဟီရပ်၊ လမ်း ၈၀၊ ၃၀x၃၀လမ်းကြား၊ အကွက်အမှတ် ၆၂၊ ဦးပိုင် ၅၁၂နေ ဦးဖုန်းလှိုင်က ကွယ်လွန်သူ ကိုကျော်စိုးလှိုင်၏ ဖခင်ဖြစ်သည်ဟူ၍ အထက်ဖော်ပြပါနေ ၎င်းကွယ်လွန်သူ ကိုကျော်စိုးလှိုင်မှာ ကျန်ရှိရစ်သောပစ္စည်းပိုင်ဆိုင်မှု ရရှိရှိသောကြောင့်မြို့များကို ကောက်ခံရန်၊ အမွေဆက်ခံရန် သက်သေခံလက်မှတ်စာအက်ဥပဒေအရ လက်မှတ်စာရရှိကြောင်း ဤရုံး၌ လျှောက်ထားချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ ထိုသို့သောလျှောက်ထားကြောင်းကို အများလူတို့ သိကြားစေခြင်းငှာ ကြော်ငြာသည်မှာ ၎င်းကွယ်လွန်သူ ကိုကျော်စိုးလှိုင်မှာ ကျန်ရှိရစ်သောပစ္စည်းများအပေါ်၌ ရရှိရှိသူ လူဟူသမျှတို့သည် ဤရုံးသို့ ၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာလရက် (၁၃)ရက်နေ့ တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ရက်)တွင် လာရောက် ကြေညာခဲ့သည်။ ၎င်းရက်တွင် လျှောက်သူ ဦးဖုန်းလှိုင်၏ လျှောက်ချက်ကိုကြားနာ၍ လက်မှတ်ရသင့် မရသင့်သည့်အကြောင်းကို စီရင်ဆုံးဖြတ်လိမ့်မည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၇ရက် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ခင်ခင်လှ)
ခရိုင်တရားသူကြီး
မန္တလေးခရိုင်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

နေပြည်တော်၊ ဧပြီလ၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ၂၂ လမ်း၊ ၈၀လမ်းနှင့် ၈၂လမ်းကြား၊ ပုလဲဧရာဝတီ၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့ရှိ အစားဝင်အားကုမ္ပဏီအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး အမှတ် ၂၄၇၊ ၂၈လမ်း၊ ၈၀လမ်းနှင့် ၈၂လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့ ဦးစောလင်း ၁၃/တဟန (နိုင်)၀၂၃၈၁၄၄၄ အခွန်ထမ်းအမည်ပြောင်းလဲပေးပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်းအား ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာစာပါသည့်ရက်မှ ၁၄ရက်အတွင်း အထောက်အထားအပြည့်အစုံဖြင့် ဈေးများငွာနု၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ရုံးလုပ်ငန်းကိစ္စရပ်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဈေးများငွာနု
နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

နေပြည်တော်၊ ဧပြီလ၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ၂၂ လမ်း၊ ၈၀လမ်းနှင့် ၈၂လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ (၅၃)အား အမှတ်(၂၄၇)၊ (၂၈)လမ်း၊ (၈၁)လမ်းနှင့် (၈၂)လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့နေ ဒေါ်ကြူကြူအေး ၁/မကန(နိုင်)၀၉၆၉၀၁ အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး အမှတ်(၃၂)၊ (၂၂)လမ်း၊ (၈၁)လမ်းနှင့် (၈၂)လမ်းကြား၊ ပုလဲဧရာဝတီ၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့နေ ဦးပြည့်ဖြိုးအောင် ၉/အမ(နိုင်)၀၂၃၈၁၄၄ အခွန်ထမ်းအမည်ပြောင်းလဲပေးပါရန်လျှောက်ထားလာခြင်းအား ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာစာပါသည့်ရက်မှ ၁၄ရက်အတွင်း အထောက်အထားအပြည့်အစုံဖြင့် ဈေးများငွာနု၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ရုံးလုပ်ငန်းကိစ္စရပ်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဈေးများငွာနု
နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်တရားရုံးတော်၌

၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၄၀

ဦးသက်ထွန်းစံ(ခ)ဦးသန်းထိုက်စိုး နှင့် ဦးဝင်း တရားလို တရားပြိုင်

ဦးဝင်း (ယခင်)အကွက်(အ-၁၉)၊ (ဂ)ရပ်ကွက်၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ ဦးသက်ထွန်းစံ(ခ)ဦးသန်းထိုက်စိုးမှ မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ဂ)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(အ-၁၉)၊ ဦးပိုင်(၆) မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ တရားလို တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း မြက်ဟကြော်ငြာပြဋ္ဌာန်းပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည် ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ်၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကား အရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊

သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့် ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၉ရက် (၁၃)ရက်နေ့မှ တော်သလင်း လပြည့်ကျော် ၁၁ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် အထက်က အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားရုံးဝန်ထမ်းများကို ထုချေရင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်နေ့ရက်တွင် သင်မလာမရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကိုထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့်စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်က ထုချေတင်ပြအမိန့်ပြုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပိုင်လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေတာဝန်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်စီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၇ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ကျော်ဝင်းအောင်)
တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး
ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်တရားရုံး

သတင်းဆောင်းပါးနှင့်ကြော်ငြာ

အသီးအနှံများကြောင့် သက်ရှည်ကျန်းမာစေမည်

ဆောင်းပါး - ဒေါက်တာဘီဂျေ

ကျွန်ုပ်တို့သည် ထမင်းစားပြီးတိုင်း အချို့အဖြစ် ချိုမြိန်သော သဘော သီးနှံအများစုမှာ သဲသီးသီးများ ဖြစ်ကြောင်း သိရပါသည်။ သဲသီးများသည် ပန်းသီးများနှင့် နှစ်ဆတစ်ဆယ့်ကျော်ခန့် နှစ်မျိုးစလုံး စားသုံးမှုကို အမြဲတမ်း အားပေးပေးပေးရုံမက ပိုမိုစွမ်းဆောင်ရည်ရှိပြီး ကျန်းမာရေး ကောင်းမွန်စေရေးကို ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။

မိမိတို့ ကာလဒေသအလိုက် ထွက်ရှိ သော သဘောသီး၊ သရက်သီး၊ မာလကာသီး၊ ငှက်ပျောသီး၊ ဩဇာသီး၊ ပန်းသီး၊ နာနတ်သီး၊ ဖရဲသီး စသည် တို့ဖြစ်ပါသည်။

စသည် ဟင်းသီးဟင်းရွက်များနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အချက်အလက်များကို စုဆောင်းခဲ့ကြောင်း သိရပါသည်။



အထူးတို့ကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားခဲ့ကြောင်း သိရှိရပါသည်။ ထိုအချက်များသည် နှလုံးရောဂါအပါအဝင် အခြားရောဂါများကြောင့် လည်း သေဆုံးနိုင်သည့် အချက်အလက်များကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားထားခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရပါသည်။

မည်းသို့ပင်ဆီစေ ဟင်းသီးဟင်းရွက်နှင့် သစ်သီးများသည် လူတို့၏ နေထိုင်မှုဘဝတွင် ကျန်းမာပျော်ရွှင်ခြင်းနှင့် အသက်ရှည်ခြင်းတို့ကို ကူညီအားပေးသည့် အဓိကဓာတ်စာများဖြစ်ခြင်းကြောင့် ပုံမှန်စားသုံးခြင်းဖြင့် အကျိုးများစေနိုင်ကြောင်း တင်ပြလိုက်ရပါသည်။

မည်းသို့ပင်ဆီစေ ဟင်းသီးဟင်းရွက်နှင့် သစ်သီးများသည် လူတို့၏ နေထိုင်မှုဘဝတွင် ကျန်းမာပျော်ရွှင်ခြင်းနှင့် အသက်ရှည်ခြင်းတို့ကို ကူညီအားပေးသည့် အဓိကဓာတ်စာများဖြစ်ခြင်းကြောင့် ပုံမှန်စားသုံးခြင်းဖြင့် အကျိုးများစေနိုင်ကြောင်း တင်ပြလိုက်ရပါသည်။

တိုင်းဒေသကြီး ပြန်/ဆက်ဝန်ထမ်းများအား စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်

ပဲခူး စက်တင်ဘာ ၁ နိုင်ငံတော်၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု တတိယအဆင့် အရှိန်မြှင့်တင်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များဖြစ်သော ပြည်သူများ လိုအပ်ချက်များ အမြန်ဆုံးနှင့် အထိရောက်ဆုံး ဖြည့်တင်းနိုင်ရေးအတွက် အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ၏ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးသင်တန်းကို ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးရုံးတွင် ဩဂုတ် ၂၇ ရက်မှ ၃၀ ရက်အထိ သင်ကြားပို့ချပေးခဲ့ကြောင်း သိရပါသည်။

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၄၂ ဦးသက်ထွန်းစံ(ခ)ဦးသန်းထိုက်စိုး နှင့် ဦးတင်အောင် (ငှင်း၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်စာ ရသူ ဒေါ်စိန်ရီ) တရားမကြီးမှု အမှတ် (ငှင်း၏အထူးကိုယ်စားလှယ်စာရသူ ဒေါ်စိန်ရီ) (ယခင်)အက္ခက်(အ-၁၉)၊ (ဂ)ရပ်ကွက်၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)တို့ သိစေရမည်။

သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ငှင်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ် တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ငှင်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ငှင်းရှေ့နေနှင့် ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၉ ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ၁၄ ရက်) မွန်းမတည့်စီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုခွင့်ချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။

ဖခင်အမည်မှန် ဖြတ်ဖြို၊ ကန့်စွန်းအင်းကိုယ်ပိုင်အထက် တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(D)မှ မောင်တင်လင်းထွဋ်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ အိမ်ထောင်စုစာရင်းအရ ဦးမျိုးမင်းနိုင် ဖြစ်ကြောင်း၊ ဦးစောပုဟန် ၆/တသရ(နိုင်)၀၁၄၉၁၀

ဖခင်အမည်မှန် နေပြည်တော်၊ မြေးသိရီမြို့နယ်၊ အထက (၂၂) ပထမတန်း(A)မှ မောင်ကျော်ဇင်ထက် ၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမျိုးမင်းနိုင် ၉/၀မန (နိုင်)၁၃၃၇၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နေပြည်တော်၊ မြေးသိရီမြို့နယ်၊ သီရိရတနာအဆင့်မြင့်ဈေး၊ ဆိုင်ခန်းမြေကွက်အမှတ် ၄ အား အမှတ် ၃၂၊ ၂၂ လမ်း၊ စာလမ်းနှင့် ၈၂ လမ်းကြား၊ ပုလဲငွေရောင်ရပ်၊ အောင်မြေသာစံ မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့ရုံး လင်းလက်ဝင်းကုမ္ပဏီအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး အမှတ် ၇၉၊ ၂၀လမ်း၊ စာလမ်းနှင့် ၈၂ လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့နယ် ဒေါ်ယုညိုအေး ၁၃/ တပန(နိုင်)၀၂၄၈၁၃ သို့ အခွန်ထမ်းအမည်ပြောင်းလဲပေးပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်းအား ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာစာပါ သည့်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း အထောက်အထားအပြည့် အစုံဖြင့် ဈေးများငွား၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသို့ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နေပြည်တော်၊ မြေးသိရီမြို့နယ်၊ သီရိရတနာအဆင့်မြင့်ဈေး၊ ဆိုင်ခန်းမြေကွက်အမှတ် ၃ အား အမှတ် ၃၂၊ ၂၂ လမ်း၊ စာလမ်းနှင့် ၈၂ လမ်းကြား၊ ပုလဲငွေရောင်ရပ်၊ အောင်မြေသာစံ မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့ရုံး အဲဖားဝင်းအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး အမှတ် ၂၄၇၊ ၂၀လမ်း၊ စာလမ်းနှင့် ၈၂ လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့နယ် ဒေါ်ကြူကြူအေး ၁/မကန (နိုင်)၀၉၆၉၀၁ သို့ အခွန်ထမ်းအမည်ပြောင်းလဲပေးပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်းအား ကန့်ကွက် လိုပါက ဤကြော်ငြာစာပါ သည့်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း အထောက်အထားအပြည့်အစုံဖြင့် ဈေးများငွား၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၁နှင့်၅) တောင်ငူမြို့နယ်တရားရုံး၌ ၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၈၇ ၁။ ဒေါ်တင်တင်အေး နှင့် ၂။ ဒေါ်တင်လှိုင် ၃။ မောင်ဝင်းနိုင်ဦး ၄။ မောင်ခင်အောင် ၅။ မောင်သန်းဇင်ဖြိုး ၆။ မောင်နေထက်စေ တရားမကြီးမှုများ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဖြူးမြို့နယ်၊ အမှတ် ၂၅၊ ၄လမ်း၊ ဆေးရုံပိုင်းနေ (ယခုနေရပ်လိပ်စာ မသိ) မောင်စော်မျိုးဆက် သိစေရမည်။

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ဝိုင်းမော်မြို့နယ်၌ ပူးခင်းကျဆင်းရေး ပညာပေးဟောပြော

ဝိုင်းမော် စက်တင်ဘာ ၁

ကချင်ပြည်နယ် ဝိုင်းမော်မြို့တွင် ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့နှင့် ဝိုင်းမော်မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်း၍ ပူးခင်းကျဆင်းရေးအသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို သရက်တောကျောင်းတိုက်ဓမ္မာရုံ၌ ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းတို

ပြည်အထက(၁)တွင်ကျန်းမာရေးပညာပေးဟောပြော

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်မြို့တွင် ယိုးဒယားကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က ပြည်မြို့ အထက(၁)တွင် ကျင်းပရာ ခရိုင် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးကြီးကြပ်မှုအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်စိုးစိုးသိန်းက အမှာစကားပြောကြားပြီး ယိုးဒယားကျန်းမာရေးဆိုင်ရာများ၏ သဘောထားနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာများကို ပညာပေးဟောပြောခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၁၇၈)



ကလေးကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲတွင် ချင်းတွင်းမြစ်အတွင်းသို့ ငါးမျိုးများစိုက်ထည့်ခြင်းကို ဩဂုတ် ၂၈ ရက်က ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုးသိမ်း၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးကျော်စိုးဝင်းနှင့် ဦးထွန်းမောင်၊ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်နိုင်၊ ခရိုင်ငါးလုပ်ငန်း ဦးစီးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများက ငါးသားပေါက်(ငါးသန်)ကောင်ရေ တစ်သိန်းအား မျိုးစိုက်ထည့်ပေးစဉ်။

ပင်လုံတက္ကသိုလ် ပအိုဝ်းစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီ မောင်မယ်သစ်လွင်ကြိုဆို

ပင်လုံ စက်တင်ဘာ ၁

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) လွိုင်လင်ခရိုင် ပင်လုံမြို့ ပင်လုံတက္ကသိုလ်၌ ပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသားစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီမှ ကြီးမှူး၍ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ် မောင်မယ်သစ်လွင် ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ပွဲ၊ ဆုနှင်းပွဲ၊ မိတ်ဆုံစားပွဲနှင့် ယဉ်ကျေးမှုပဒေသာပွဲတို့ ဩဂုတ် ၃၀ ရက်က တက္ကသိုလ်ဘက်စုံခန်းမ၌ ကျင်းပကြောင်း သိရသည်။ (ယာပုံ)



ပင်လုံတက္ကသိုလ် ပအိုဝ်းစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီမှ ကြီးမှူး၍ မောင်မယ်သစ်လွင်ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ပွဲ၊ ဆုနှင်းပွဲ၊ မိတ်ဆုံစားပွဲနှင့် ယဉ်ကျေးမှုပဒေသာပွဲတို့ ဩဂုတ် ၃၀ ရက်က တက္ကသိုလ်ဘက်စုံခန်းမ၌ ကျင်းပကြောင်း သိရသည်။

လက်ပံတောင်းတောင်တွင် သက်မွေးပညာသင်တန်းဖွင့်

မုံရွာ စက်တင်ဘာ ၁

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ဆားလင်းကြီးမြို့နယ် ဆည်တည်း-ဒီးတောရွာသစ် အောင်မြေမြင်သာကုန်း ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ဓမ္မာရုံတွင် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန စက်မှုညွှန်ကြားရေးဦးစီးဌာန အမှတ်(၂) စက်မှုသင်တန်းကျောင်း(မန္တလေး)က စက်မှုနှင့် အသက်မွေးပညာရွှေ့လျားသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၃)ကို ဩဂုတ် ၂၅ ရက်က ဖွင့်လှစ်သင်ကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မော်လိုက်တွင် မိုးနည်းသဖြင့် ရေဝယ်၍ မိုးစပါးစိုက်ပျိုး

မော်လိုက် စက်တင်ဘာ ၁

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မော်လိုက်မြို့နယ် တနန်းတောကျေးရွာတွင် ဩဂုတ်လကုန်ပိုင်းအထိ မိုးနည်းနေသဖြင့် မိုးစပါးစိုက်တောင်သူများ ရေအခက်အခဲဖြစ်နေပြီး စိုက်ပျိုးရေးရရန် ရေတွင်းတူး၍ စပါးစိုက်နေကြောင်း သိရသည်။

Advertisement for 'Open Tender' (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ) for various office equipment including Dell, Canon, and Panasonic products. Includes contact information for the tendering authority.

Advertisement for 'Open Tender' (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ) for various office equipment including Dell, Canon, and Panasonic products. Includes contact information for the tendering authority.

Advertisement for 'Open Tender' (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ) for various office equipment including Dell, Canon, and Panasonic products. Includes contact information for the tendering authority.

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

သတင်းတိုများ

ခရိုင်အဆင့်စကားပြောပြိုင်ပွဲများသတိုတွင်ကျင်းပ

ခရိုင်အဆင့် အခြေခံပညာကျောင်းပေါင်းစုံ ပုံပြော၊ ကဗျာရွတ်၊ စကားရည်လှနှင့် ကျမ်းဂန်စကားပြောပြိုင်ပွဲများကို ဩဂုတ် ၃၀ ရက်က အထက(၂) သထုံ လှေဆွဲခန်းမတွင် ကျင်းပရာ သထုံခရိုင်ပညာရေးမှူး ဒေါ်ကြည်ကြည် မာက ပြိုင်ပွဲကျင်းပပေးရသည့် ရည်ရွယ်ချက်တို့ကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး နိုင်အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးဖြစ်သည့် ပညာရေးဌာန၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဆရာ ဦးဆန်းရင်က ပြိုင်ပွဲစည်းမျဉ်းများကို ရှင်းလင်းကာ သထုံခရိုင်ရှိ မြို့နယ်လေးမြို့နယ်မှ မြို့နယ်အဆင့် ယှဉ်ပြိုင်အနိုင်ရရှိခဲ့ကြသည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သက်ဦး(သထုံ)

အာဟာရဂုဏ်သတ္တပတ်လှုပ်ရှားမှုတွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ကယားပြည်နယ် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးကြီးကြပ်မှုအဖွဲ့နာယက ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် အာဟာရပြည့်ဝရေး ရက်သတ္တပတ်လှုပ်ရှားမှုအဖြစ် အသက်သုံးနှစ်အောက်ကလေးငယ်များနှင့် ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များအား အာဟာရပြည့်ဝစွာအစားအစာများကို ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က လွိုင်ကော်မြို့ဒေါ်နန်းကူးရပ်ကွက် ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၌ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ဟောပြောပွဲဆက်လက်ကျင်းပရာ ပြည်နယ်မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးကြီးကြပ်မှုအဖွဲ့နာယက ဒေါ်ဘောမြာက အမှာစကားပြောကြားပြီး သားဖွားဆရာမ ဒေါ်မေရီနွယ်က ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များ သိသင့်သိထိုက်သော အာဟာရနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအသိပညာများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ် မြန်/ဆက်)

မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဆောင်ရွက်ရန် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံမြို့နယ်အတွင်း မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ရပ်ကွက်ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ အထောက်အကူပြုကော်မတီများ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကို မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမတွင် ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က ကျင်းပရာ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲတွင် မြင်းခြံမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ဦးစိုးမြင့်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စော်မင်းနိုင်(မြင်းခြံ)



ဓာတ်တိုင်များပြန်လည်စိုက်ထူရန် ဒေသခံပြည်သူများနှင့် မြို့နယ်လှုပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာဌာနဝန်ထမ်းများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေစဉ်။

ကနီမြို့တွင် ချောင်းရေကြီး၍လဲကျသောဓာတ်တိုင်များ နေချင်းပြီးစိုက်ထူ

ကနီ စက်တင်ဘာ ၁ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ကနီမြို့သို့ ၂၄ နာရီ ဓာတ်အားလိုင်းကြီးများ သွယ်တန်းထားသည့် ရေပါချောင်းအတွင်းမှ ဓာတ်တိုင်များ လဲကျပျက်စီးခဲ့မှုကို တိုင်းဒေသကြီး လှုပ်စစ်ဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၏ စီစဉ်ကြီးကြပ်မှုဖြင့် နေချင်းပြီး ပြန်ထောင်နိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကနီမြို့နယ်တွင် ဩဂုတ် ၃၀ ရက် နံနက် ၄ နာရီမှစ၍ မိုးများအဆက်မပြတ် ရွာသွန်းခဲ့ကာ နံနက် ၉ နာရီခွဲခန့်၌ ရေပါချောင်းရေများ ကမ်းလုံးပြည့်ကျဆင်းလာသဖြင့် ချောင်းအတွင်းမှ ဓာတ်တိုင်များ လဲကျပျက်စီးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ လဲကျပျက်စီးခဲ့သော ဓာတ်တိုင်များကို ချောင်းရေကျဆင်းမှု လျော့နည်းသွားသည်နှင့် တစ်ပြိုင်နက် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ တိုင်း

ဒေသကြီး လှုပ်စစ်ဝန်ကြီး ဦးကျော်ဝင်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီးလှုပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာမှူး၊ ခရိုင်လှုပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာမှူးများက ကြီးကြပ်၍ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဌာနဆိုင်ရာများ မြို့နယ်လှုပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ မြို့နယ်လူမှုရေးအဖွဲ့များနှင့် မြို့သူမြို့သားများက တက်ညီလက်ညီပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သက်ဆိုင်ရာ လှုပ်စစ်ဝန်ထမ်းများက ဓာတ်တိုင်များ ပြန်လည်ပြုပြင်ခြင်းတို့ကို ချက်ချင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပြီး ည ၉ နာရီခန့်တွင် တစ်မြို့လုံးလှုပ်စစ်မီးများပြန်လည်ပေးအပ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန်းဌေးအောင်(ကနီ)



ဩဂုတ် ၃၀ ရက်က မဟာဒုက္ခကရားအပူဇော်လှည့်လည်စဉ်။

ပြင်ဦးလွင်(ပိုင်အမ်ဘီအေ) စာရေးတံမဲပွဲ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပမည်

ပြင်ဦးလွင် မဟာဒုက္ခမြေ သုတေသနပြုရေးအဖွဲ့မှ ဖွဲ့စည်းကျင်းပမည့် ပြင်ဦးလွင်မြို့ ဗုဒ္ဓဘာသာကလျာဏယုဝအသင်း (ပိုင်အမ်ဘီအေ)မှ နှစ်စဉ် ကြီးပွားကျင်းပဖြစ်သော မဟာဒုက္ခ မြေသုတေသနတံမဲပွဲ တော်ကြီးကို ယခုနှစ်တွင်လည်း (၅၈)ကြိမ်မြောက်အဖြစ် စက်တင်ဘာ ၆ ရက်တွင် မြို့နယ်လုံးကျွတ် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပြင်ဦးလွင်မြို့ မဟာဒုက္ခမြေ သုတေသနပြုရေးအဖွဲ့မှ ဖွဲ့စည်းကျင်းပမည့် ပြင်ဦးလွင်မြို့ စာရေးတံမဲပွဲတော်ကြီးကို နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်း မြို့နယ်လုံးကျွတ်စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ မြို့နယ်တွင်းမှ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ကျေးရွာရပ်ကွက်ပြည်သူများ၊ လူမှုရေးအသင်း၊ ဘာသာရေးအသင်း၊ ဓမ္မစကြာဝတ်အသင်းများ၊ ဆွမ်းလောင်းအသင်းများ၊ အနုပညာရှင်များ၊ ပန်းချီပညာရှင်များက တက်ညီလက်ညီဖြင့် ပွဲတော်ကြီး အောင်မြင်စွာ ကျင်းပပြီး သည်အထိ တပျော်တပါး ပါဝင်ဆင်နွှဲ၍ ကုသိုလ်ယူကြကြောင်း သိရသည်။ ပြင်ဦးလွင်(ပိုင်အမ်ဘီအေ)အသင်းကြီးကို ၁၉၆၁ ခုနှစ်တွင် စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် နှစ်တစ်ရာပြည့်မြောက်မည်ဖြစ်ပြီး အမျိုးဘာသာ သာသနာအကျိုး ဆောင်ရွက်နေသော အသင်းကြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သက်နိုင်(ပြင်ဦးလွင်)

အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန အလုပ်ရုံနှင့်အလုပ်သမားဥပဒေစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန နေပြည်တော် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရှမ်းပြည်နယ်တို့တွင် အလုပ်ရုံနှင့် အလုပ်သမားဥပဒေစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအဆောက်အအုံများကို အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်းတည်ဆောက်လိုပါသဖြင့် အလုပ်သမားအလုပ်အကိုင်နှင့်လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အလုပ်ရုံနှင့်အလုပ်သမားဥပဒေစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်)၊ ရုံးအမှတ် (၅၁) တွင် တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံများကို ဝယ်ယူနိုင်ပါကြောင်းနှင့် လျှောက်လွှာတင်သွင်းရာတွင် အောက်ပါအချက်အလက်များပါဝင်သည့်ကြီးဌာနမှ သတ်မှတ်ထားသော အဆောက်အအုံပုံစံဒီဇိုင်းနှင့်အတူ တင်သွင်းရမည်-

အမွေဆက်ခံရန်သက်သေခံလက်မှတ်ရစေခြင်းငှာလျှောက်ထားကြောင်း အကြောင်းကြားစာ (အမွေဆက်ခံရန်သက်သေခံလက်မှတ်စာအုပ်ဥပဒေပုဒ်မ-၃၇၃) ဒက္ခိဏာခရိုင်တရားရုံး
၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမအသေးအဖွဲ့မှုအမှတ်-၁၆
ကွယ်လွန်သူ ဦးဘိုးကွန် ၁/ဗမန(နိုင်)၀၃၆၁၂၇ နှင့် ဒေါ်ခင်ကြည် ၁/ဗမန(နိုင်)၀၃၇၀၈၀ တို့ကွန်ရစ်သော မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်ဗဟိုဘဏ်မှ ငွေစာအုပ်စာရင်းအမှတ်- အက်စ်ဂေ-၀၁၉၃၁၅ ရှိ စုဆောင်းငွေ(ကျပ် ၂၆၅၅၉၁၃၄၄)အကြောင်း။ ဒေါ်ကြည်ကြည်ယှဉ် ၁၄/၀၈၁(နိုင်)၁၆၅၅၅၆ (ဘ)ဦးကြည်ဆိုင် အမှတ်-၁၅၊ မင်္ဂလာဒိပရပ်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော် လျှောက်ထားသူ အမှတ်-၁၅၊ မင်္ဂလာဒိပရပ်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်နေ ဒေါ်ကြည်ယှဉ်က ကွယ်လွန်သူ ဦးဘိုးကွန်ဒေါ်ခင်ကြည်တို့၏ ညီမဝမ်းကွဲနှင့် ယောင်းမဖြစ်သည်ဟူ၍ ဗန်းမော်မြို့၊ ဟန်းတံအုပ်စု၊ ကန်တော်ရပ်နေ ဦးဘိုးကွန်၊ ဒေါ်ခင်ကြည်တို့ ကျန်ရှိရစ်သော ပစ္စည်းပိုင်ခွင့်ရရှိရန်ရှိသော ကြေးမြီများကိုကောက်ခံ ရန်၊ အမွေဆက်ခံရန် သက်သေခံလက်မှတ်စာ အက်ဥပဒေအရ လက်မှတ်စာရလို့ကြောင်း ဤရုံး၌ လျှောက်ထားချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ ထိုသို့သောလျှောက်ထားကြောင်းကို အများလူတို့သိကြားစေခြင်းငှာ ကြော်ငြာသည့်မှာ ငှင်း ကွယ်လွန်သူ ဦးဘိုးကွန်၊ ဒေါ်ခင်ကြည်မှာ ကျန်ရှိရစ်သောပစ္စည်းများအပေါ်၌ ရရှိရှိသူ လူဟု သမ္မတို့သည် ဤရုံးသို့ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၄ ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် တော်သလင်း လပြည့်ကျော် ၁၁ရက်) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် လာရောက်ကြရမည်။ ငှင်းရက်တွင် လျှောက်သူ ဒေါ်ကြည်ကြည်ယှဉ်၏ လျှောက်ချက်ကိုမှတ်ကြား၍ လက်မှတ်ရသင့် မရသင့်သည့်အကြောင်းကို စီရင်ဆုံးဖြတ်လိုမည်။

ချိတ်ပိတ်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ဝေါလ်ကွန်ဆန်းမြန်မာ့မာ့ဇရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ လပွတ္တာမြို့နယ်၊ ရှော်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ လိပ်ဆိုင်ကျေးရွာတွင် (45' x 30' x 25') မုန့်တိုင်းဒေသဆောက်အုံ (၁)လုံး၊ (14' x 5'6" x 7') နှစ်ခန်းတွဲအိမ်သာ (၂)လုံး၊ (100' x 100') အကျယ်အဝန်းအား ချိန်လိပ်သံဆန်ခါဖြင့် ခြံစည်းရိုးကာခြင်းလုပ်ငန်းများ လုပ်ဆောင်ရန်ရှိပါသဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသော ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် အိတ်ပိတ်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်မှတ်ပုံ ၆၄/၄၇၄၃၂ ထုတ်လွှာရှိ ဗန်းထရပ် ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးနေအောင် ၇/ပမန(နိုင်)၁၁၇၇၇၇ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လွှဲပါက နိုင်လုံသောအထောက်အထားဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ပြည်)ပြည်မြို့

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းလှိုင်သာယာယာဉ်ရပ်နားကွင်း၌ ကုန်တင်ယာဉ်များအခမဲ့ဝင်ရောက်ရပ်နားနိုင်ပြီ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁
လှိုင်သာယာမြို့နယ် ဒဂုံ-ဧရာပွဲရုံ နှင့် အဝေးပြေးယာဉ်ရပ်နားစခန်းအနီးရှိ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းကုန်တင်ယာဉ်ရပ်နားကွင်းအား တည်ဆောက်မှုပြီးစီးနေပြီဖြစ်၍ ကုန်တင်ယာဉ်နှင့် ကုန်တိုက်နာယာဉ်များ အခမဲ့ဝင်ရောက်ရပ်နားနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ရဲတပ်ရင်း(၉)နှင့် ဒဂုံ-ဧရာအဝေးပြေး ယာဉ်ရပ်နားစခန်းကြားရှိ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း ကုန်တင်ယာဉ်ရပ်နားကွင်းသည် ငါးဧက ကျယ်ဝန်းပြီး ကုန်တင်ယာဉ်အစီးရေ ၂၀၀ ကျော် ရပ်နားနိုင်၍ ကျန်ရှိသော မြေထိန်းနံရံတည်ဆောက်မှုကို မိုးအကုန်တွင် ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကုန်တင်ယာဉ်ရပ်နားကွင်း တည်ဆောက်ရေးတာဝန်ခံတစ်ဦးက ပြောပြသည်။



ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုကိုလည်း ဖြေရှင်းပေးနိုင်ပါပြီ။ ဇူလိုင်လနောက်ဆုံးပတ်ကစပြီး အခမဲ့ ရပ်နားခွင့်ရနေပါပြီ။ ဟု ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဒဂုံ-ဧရာပွဲရုံနှင့် အဝေးပြေးယာဉ်ရပ်စခန်းမှ ဌာနခွဲမှူး အခွန်ဌာနမှ ဦးလှဆွေက ပြောပြသည်။

ပိုင်ရှင်မဲ့ကျွန်းခွဲသား ၂၆ ၂ ချောင်းသိမ်းဆည်းရမိ

အင်းတော် စက်တင်ဘာ ၁
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် အင်းတော်မြို့နယ်၌ ပိုင်ရှင်မဲ့ ကျွန်းခွဲသား ၂၆ ၂ ချောင်းကို ဩဂုတ် ၂၈ ရက်က ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ တရားမဝင်သစ်ပိတ်ဆို့ရေးစီမံချက်အရ အင်းတော်မြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဦးထွန်းလတ်၊ တောအုပ်ကြီး ဦးမြင့်စိုး၊ တောအုပ် ဦးနေစိုး၊ တောခေါင်း ဦးရဲမင်းကျော်၊ အောင်မေတ္တာရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်ဆွေတို့ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် တရားမဝင် သစ်များ ဖမ်းဆီးရမိရေးဆောင်ရွက်နေစဉ် အင်းတော်မြို့နယ် အင်းတော်ဘူတာ မြောက်ဘက် လယ်ကွင်းတေး ချုံတောအတွင်း၌ စုပုံထားသည့် တရားမဝင်ကျွန်းသစ်ခွဲသား ၂၆ ၂ ချောင်း၊ ၁ ဒဿမ ၀၅၄၈ တန်အား ပိုင်ရှင်မဲ့တွေ့ရှိသိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကလေးထံမှ ရွှေဆွဲပြားဖြတ်ယူသူပမ်းမိ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁
ကလေး၏ လည်ပင်းတွင်ဆွဲထားသော ရွှေဆွဲပြားဖြတ်ယူမှု လှိုင်သာယာမြို့နယ်တွင် ဩဂုတ် ၂၈ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ဆွဲပြားဖြတ်ယူသူ အမျိုးသမီးကို နာရီပိုင်းအတွင်း ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ လှိုင်သာယာမြို့နယ်နေ မအိအိလှိုင်သည် သားဖြစ်သူနှင့် တူတော်စပ်သူ ခြောက်နှစ်အရွယ် ကျောင်းသားနှစ်ဦးကို လှိုင်သာယာမြို့နယ် (၅)ရပ်ကွက်ရှိ အထက(၄)ကျောင်းသို့ ဩဂုတ် ၂၈ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီက လိုက်ပို့ခဲ့ကြောင်း၊ ကျောင်းရှေ့အရောက်၌ တူဖြစ်သူက ငိုယိုပြီး ၎င်း၏လည်ပင်းတွင်ဆွဲထားသော အဝါရောင်ချည်ကြိုး၌ ဆွဲထားသည့် ပန်းပွင့်ပုံ ရွှေဆွဲပြားကို ဆွဲဖြတ်ယူသွားကြောင်းပြောသဖြင့် ပတ်ဝန်းကျင်အား ကြည့်ရှုရှာဖွေရာ အမည်မသိအမျိုးသမီးတစ်ဦးက ဆွဲပြားနှင့် အဝါရောင်ချည်ကြိုးတို့ကို ယူဆောင်ထွက်ပြေးသွားသည်ကိုတွေ့ရှိရကြောင်း လှိုင်သာယာမြို့မရဲစခန်း၌ တိုင်ကြားခဲ့ပြီး လှိုင်သာယာမြို့မရဲစခန်းက လိုက်လံစုံစမ်းရှာဖွေခဲ့ရာ ကလေး၏ဆွဲပြားဖြတ်ယူသွားသူ မဖွေမော့အေး ၃၀ နှစ်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်နေသူအား ညနေပိုင်း၌ ဖမ်းမိပြီး အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

မိုးစပါးစိုက်လယ်များ ဓာတ်မြေဩဇာထည့်သွင်း

ကသာ စက်တင်ဘာ ၁
ကသာခရိုင် မိုးတားကျေးရွာရှိ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးလယ်ကွက်များတွင် မိုးစပါးအပင်ပွားအားကောင်းစေရန်အတွက် ဓာတ်မြေဩဇာနှင့် သဘာဝမြေဩဇာများ ထည့်သွင်းခြင်းကို ကွင်းအမှတ် (၅၉၉)လယ်မြေတွင် ဩဂုတ် ၂၇ ရက်က ပြုလုပ်ခဲ့ရာ ကသာခရိုင် စီ/ခန့်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ပြီး ၅၀ ကီလို ကွန်ပေါင်းဓာတ်မြေဩဇာ ၅၀ အိတ်ကို တောင်သူများအား ပေးအပ်၍ မိုးစပါးစိုက်စေ ၅၀တွင် မြေဩဇာများ ထည့်သွင်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



မကျေးတိုင်းဒေသကြီး မီးသတ်ဦးစီးဌာန၏ မီးသတ်ရေယာဉ်သစ် စမ်းသပ်ခတ်မောင်းမှုကို ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က ဧရာဝတီမြစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး စမ်းသပ်ခတ်မောင်းခြင်း၊ ရေယာဉ်ပါမီးသတ်စက် စွမ်းရည်ပြသခြင်း၊ လက်တွေ့မီးငြိမ်းသတ်ခြင်းများ စမ်းသပ်ဆောင်ရွက်နေစဉ်။

ထော်လာဂျီနှင့် လိုင်စင်မဲ့ဆိုင်ကယ်တိုက်

သာယာဝတီ စက်တင်ဘာ ၁
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် နတ်တလင်းမြို့တွင် ဆိုင်ကယ်နှင့် ထော်လာဂျီတိုက်မိမှုဖြစ်ပွားပြီး ဆိုင်ကယ်စီးသူ ဒဏ်ရာရရှိကာ ထော်လာဂျီမောင်းနှင်သူအား အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ နတ်တလင်းမြို့ မြို့မရပ်ကွက်နေ ဇော်မင်းသည် DT ယမဟာ အနီအနက်ကြား လိုင်စင်မဲ့ဆိုင်ကယ်ကို ရန်ကုန်-ပြည်လမ်းအတိုင်း ပြည်ဘက်သို့ မောင်းနှင်လာစဉ် ရန်ကုန်ဘက်မှ ယာဉ်မောင်းဝင်းနိုင် မောင်းနှင်လာသည့် ထော်လာဂျီနှင့် တိုက်မိပြီး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ရာ နတ်တလင်းမြို့မရဲစခန်းက ဒဏ်ရာရရှိသူ ဇော်မင်းအား ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီးသို့ လွှဲပြောင်းဆေးကုသပြီး ထော်လာဂျီမောင်းနှင်သူ ဝင်းနိုင်အား ဖမ်းဆီးစစ်ဆေးအရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
၁။ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ စစ်ကိုင်းခရိုင်၊ မြင်းမူမြို့၊ အမှတ်(၄)နယ်မြေ၊ အသောကရပ်နေ ဦးအောင်၏ သား ဦးခင်မောင်မြင့် အိမ်အိမ်ယူ-၀၀၀၃၇၂ ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
၂။ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေသည် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ စစ်ကိုင်းခရိုင်၊ မြင်းမူမြို့၊ အသောကရပ်၊ သက္ကလမ်း၊ အမှတ် ၄/၁၇၈၅ မြေနှင့်မြေပေါ်ရှိ နှစ်ထပ်တိုက် အဆောက်အအုံ၏အရှေ့ဘက်ခြမ်းကို မူလပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ မိခင်ကြီးဒေါ်ကြင်ဝမ်းမှ ၁၇-၁၁-၂၀၁၀ ရက်တွင် ဝယ်ယူခဲ့ပြီး ၃၀-၈-၂၀၁၃ ရက်တွင် အထက်ပါမြေနှင့် မြေပေါ်ရှိ နှစ်ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ၏အနောက်ဘက်ခြမ်းကို ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူဦးခင်မောင်မြင့်ထံမှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်နေထိုင်လျက်ရှိပါသည်။
၃။ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေက မိခင်ကြီး ဒေါ်ကြင်ဝမ်းထံမှ အထက်ပါမြေနှင့် မြေပေါ်ပါ အဆောက်အအုံအရှေ့ဘက်ခြမ်းအား ဝယ်ယူခဲ့ရာက စာချုပ်ကိုတရားဝင်မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ဆိုနိုင်ရန် ရောင်းချသူ မိခင်ကြီးဒေါ်ကြင်ဝမ်းကို စာချုပ်ပေါ်၌ လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါရန် နှစ်ကြိမ်တိုက်ကြိုးစားဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ အတူနေသားဖြစ်သူ ဦးခင်မောင်အေးက နေအိမ်အတွင်းသို့ အဝင်မခံတားဆီးခဲ့သဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းမရှိခဲ့ပါ။
၄။ ယခုအချိန်တွင် အထက်ပါအဆောက်အအုံမှာ နှစ်ပေါင်းများစွာသက်တမ်းရှိပြီး အန္တရာယ်ရှိဟောင်းနွမ်းဆွေးမြေလျက်ရှိသဖြင့် ပြန်လည်ပြုပြင်နိုင်ရန် အရေးကြီး ဆောင်ရွက်ရမည့် အဆောက်အအုံအနေအထားဖြစ်ပါသည်။ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး သို့ ပြုပြင်နိုင်ရေးအတွက် လျှောက်ထားခွင့်တောင်းရာတွင် မြို့နယ်မြေစာရင်းဦးစီးဌာန၏ သက်သေခံမြေပုံနှင့် လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများ ပါရှိရမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ မိခင်ကြီး ဒေါ်ကြင်ဝမ်းနှင့် အရေးအဝယ်ပြုလုပ်ထားသော စာချုပ်နှင့် ဦးခင်မောင်မြင့်နှင့် သဘောတူအရောင်း အဝယ်ပြုလုပ်ထားသောစာချုပ်တို့ကို တရားဝင်မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ဆိုနိုင်ရေးအတွက်လိုအပ်လျက်ရှိသဖြင့် ဥပဒေနှင့်အညီ လိုအပ်သလို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
၅။ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏ အထက်ပါကိစ္စရပ်များဆောင်ရွက်ခြင်းကို ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခိုင်လုံသောတရားဝင်အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ဤကြေညာချက်သည်ရက်မှစ၍ ရန်စရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက လိုအပ်သလိုဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်ညိုညို
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
စဉ်-၂၂၄၄
မာယာရပ်၊ မြင်းမူမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၃၃၂၂၃၆၀၄၊ ၀၇၁-၄၀၁၂၃

အမ်းဆရာတော်ကြီး အရှင်မာယံနန္ဒ၏ သက်တော် (၅၀) ရွှေရတုဓမ္မပူဇော်ပွဲ
မြတ်စွာဘုရားရှင် ချီးမွမ်းတော်မူသော တောရမူတင်သာသနာများကို ဆောက်တည်လျက် သာသနာပြုလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်တော်မူလျက်ရှိသည့် အမ်းဆရာတော်ကြီး အရှင်မာယံနန္ဒ၏ သီလဂုဏ်၊ သမာဓိဂုဏ်၊ ပညာဂုဏ်တို့ကို ဒါယကာ ဒါယိကာမများနှင့် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင် သူတော်စင်များက သက်တော် နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတုဓမ္မပူဇော်ပွဲတရားစခန်းကို တောင်ကုတ်ဇေတဝန် သရက်ဆည်တောင်တက်ချိန်တောရ အရှင်မာယံနန္ဒရမကျောင်းတိုက်၌ ၁၄-၉-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ၆ရက်မှစ၍ ၂-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၁ ရက်အထိ ရက်ပေါင်း ၅၀ တရားစခန်း ဓမ္မပူဇော်ပွဲတော်ကိုကျင်းပပြုလုပ်ပါမည်။
ဘုန်းကံမြင့်မား တရားချစ်ခင် ပါရမီရှင်သူတော်စင်များအနေဖြင့် ဤတရားစခန်းတွင် ဝင်ရောက်ပါဝင် တရားဖြင့်ပူဇော်နိုင်ကြပါရန် နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။ ကလျာဏန္ဒယ်ဝင် သူတော်စင်အပေါင်းတို့ဗျာ-----
ဆက်သွယ်ရန်-ဂေါပကအဖွဲ့
ဥက္ကဋ္ဌ-ဦးဘရင် ဖုန်း-၃၃၅၅၇၉၇၉
ဒုဥက္ကဋ္ဌ-ဦးတင်ထွန်း ဖုန်း-၀၉-၄၉၆၅၃၉၂၀
အတွင်းရေးမှူး-ဦးဖိုးရီ ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၄၆၅၅၃၉
မိမိတို့ဆန္ဒအရ လျှာဒါန်းလိုပါက ဆက်သွယ်လျှာဒါန်းနိုင်ပါသည်။

ကြော်ငြာစာ
အမွေဆက်ခံခြင်းအက်ဥပဒေပုဒ်မ-၂၈၃
ကလေးခရိုင်တရားရုံးတော်
၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမအထွေထွေလျှောက်ထားမှုအမှတ်-၁၁
ကွယ်လွန်သူ ဦးဒိုတုန်းနှုန်း၏ ကျန်ရှိရစ်သောပစ္စည်းများနှင့် စပ်လျဉ်းသည့်အမှု။
ဦးမန်ဇေထန်
လျှောက်ထားသူ
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ထမ်း
ဆောက်လုပ်ရေးရုံးဝင်း၊ တီးတိန်မြို့၊ ချင်းပြည်နယ်။
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကလေးခရိုင်၊ ကလေးမြို့၊ ကြီးသုံးပင်ရပ်ကွက်၌ နေထိုင်ခဲ့သော ဦးဒိုတုန်းနှုန်း၏ ကျန်ရှိရစ်သော-
(၁) စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကလေးခရိုင်၊ ကလေးမြို့၊ ကြီးသုံးပင်ရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ် ၈၄၇-ဃ ဆီးယင်း၊ ဧရိယာ ၀ ဒဿမ ၁၈၃ ဧက အပေါ်၌ အမွေထိန်းစာလက်မှတ်ထုတ်ပေးပါရန်အကြောင်းနှင့် ဦးမန်ဇေထန်က အမွေဆက်ခံခြင်း အက်ဥပဒေအရ လျှောက်ထားချက်ရှိသဖြင့် ဤအမှုကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၂ရက် (၁၃ရက်ခန့်) တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ၄ရက်)တွင် ဆိုင်ဆိုကြားနာရန် ချိန်းဆိုထားသည်ဖြစ်သော်လည်း ထိုကွယ်လွန်သူ ဦးဒိုတုန်းနှုန်း၏ ကျန်ရှိရစ်သောပစ္စည်းများတွင် အကျိုးစီးပွားတစ်ခုခု သက်ဝင်သည့်အဆိုရှိသူမရှိသဘင်သိမ်းတို့အား အဆိုပါအမှုတွင် ၎င်းတို့ (လာရောက်လျှောက်ထား ဆိုင်ဆိုရန်သင့်လျော်မည်ဟု အထင်ရှိလျှင်)ဆိုခဲ့သော ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၂ရက် (၁၃ရက် ခန့်) တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ၄ရက်)၌ မိမိတို့ကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ မိမိတို့က နေရာတကျအမိန့်ပေးထားသူ ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးအားဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ လာရောက်ဆိုင်ဆိုရန်နှင့် အမွေထိန်းစာလက်မှတ်စာမထုတ်ပေးမီ မှုခင်းမှတ်တမ်းများကိုကြည့်ရှုရန် အမွေဆက်ခံခြင်းအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၈၃ နှင့်အညီ ယခုမိန့်ကြားဆင့်ဆိုလိုက်သည်။ ၎င်းကဲ့သို့ လာရောက်ခြင်းတစ်ခုခုရရှိလျက်ကွက်ခွဲလျှင် ရုံးတော်ကဆိုခဲ့သော ဦးမန်ဇေထန်၏ လျှောက်ထားလွှာအပေါ်၌ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ပြီးလျှင် ၎င်းအမှုအကြောင်းအရာတွင် စီရင်ချက်ချမှတ်လိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း။
၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၅ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိုင်ရိုက်ခွံ၌ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(မန်ယောက်ချိန်)
ဒုတိယခရိုင်တရားရုံး၊ ကလေးခရိုင်တရားရုံး

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ပီယက်နမ်နိုင်ငံ အမျိုးသားနေ့ သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂

၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂ ရက်တွင်ကျရောက်သော ပီယက်နမ်နိုင်ငံလွှာပေးပို့ခြင်းအား အမျိုးသားနေ့အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းထံမှ ပီယက်နမ်နိုင်ငံလွှာပေးပို့ခြင်း ဒုတိယသမ္မတ မဒမ်ဂုယင်သီဒိုထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။

(သတင်းစဉ်)

ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်း ပီယက်နမ်နိုင်ငံ အမျိုးသားနေ့ သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂

၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂ ရက်တွင်ကျရောက်သော ပီယက်နမ်နိုင်ငံလွှာပေးပို့ခြင်းအား အမျိုးသားနေ့အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်းထံမှ ပီယက်နမ်နိုင်ငံလွှာပေးပို့ခြင်း ဒုတိယသမ္မတ မဒမ်ဂုယင်သီဒိုထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။

(သတင်းစဉ်)

အိန္ဒိယ-မြန်မာနှင့်ထိုင်း သုံးနိုင်ငံချစ်ကြည်ရေး ကားမောင်းပွဲ နိုင်ဘာလ၌ ကျင်းပရန်စီစဉ်

သတင်း-CL ထန်းငါ

အိန္ဒိယနိုင်ငံ အရှေ့မြောက်ဒေသနှင့် အာဆီယံနိုင်ငံများအကြား ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုပိုမိုမြှင့်တင်စေရန်ရည်ရွယ်၍ အိန္ဒိယ-မြန်မာနှင့်ထိုင်း သုံးနိုင်ငံချစ်ကြည်ရေး ကားမောင်းပွဲ (Car Rally) ကို လာမည့် နိုဝင်ဘာလ၌ကျင်းပရန် စီစဉ်ထားကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါသုံးနိုင်ငံ ချစ်ကြည်ရေးခရီးစဉ်ကို အိန္ဒိယနိုင်ငံအရှေ့မြောက်ဒေသရှိ ကုန်သည်များမှ တရားဝင်ဖွဲ့စည်းထားသော North East Federation on International Trade (NEFIT) က စီစဉ်ထားခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ခရီးစဉ်လမ်းကြောင်းအဖြစ် အာဆီယံအမြန်လမ်းကြောင်းအတိုင်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဟု ယင်းအဖွဲ့ခေါင်းဆောင်ဖြစ်သူ ဗီဇေဖန်းကျွဲက ပြောကြားသည်။

လာမည့် နိုဝင်ဘာ ၂ ရက်မှ ၂၀ ရက်အတွင်း၌ အဆိုပါအစီအစဉ်ကို မော်တော်ကား ၂၅ စီးဖြင့် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး ပြိုင်ပွဲတွင် သုံးနိုင်ငံမှနိုင်ငံသား ၈၀ မှ ၁၀၀ ခန့်အထိ ပါဝင်နိုင်ရန် ရည်မှန်းထားကြောင်း ၎င်းကဆက်ပြောသည်။

ခရီးစဉ်လမ်းကြောင်းအဖြစ် အိန္ဒိယနိုင်ငံ(ဂူးဟားသင်မြို့)မှစတင်ပြီး မြန်မာ (တမူး-ပုဂံ-မြဝတီ)ထိုင်းနိုင်ငံ(ဗန်ကောက်မြို့)စသည့် အာဆီယံလမ်းကြောင်း (AH 1 & AH 2) ဖြစ်သော

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၄ ●



မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အားကစားသမားများ လေ့ကျင့်နေစဉ်။

ပီလစ်ပိုင် ငြိမ်းချမ်းရေးပလားပြိုင်ရန် မြန်မာအသင်းထွက်ခွာ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁

၂၀၁၄ ခုနှစ် ပီလစ်ပိုင်ငြိမ်းချမ်းရေးပလားဖိတ်ခေါ်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို ယှဉ်ပြိုင်ရန်အတွက် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းက မနီလာမြို့သို့ ထွက်ခွာသွားသည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ *

သတင်း
ညီမြတ်
သော်တာ
ဓာတ်ပုံ
စိုးညွန့်

ယနေ့ ဗဟုတို့က

အိန္ဒိယနှင့် ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ်နှစ်ဦး စီးပွားရေးနှင့် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ ဆွေးနွေး

စာမျက်နှာ ၄

သတိပြုကာကွယ် အိတ်ဂျီလာ ပိုင်းရပ်စ်အန္တရာယ်

ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ ၆

ကျူးဖီအတိုက်စစ်မှုများ ရိုပီကို ချယ်လ်ဆီးခေါ်ယူ

စာမျက်နှာ ၁၄

ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရစ်မျက်နှာပါရို ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရစ်မျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

ခေတ္တလမ်းပိတ်မည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ အဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား မိန့် မာရသွန်နှင့် စက်ဘီးပြိုင်ပွဲကို ၃-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ ပြိုင်ပွဲဝင်များသည် ဝေဖလ္လာလမ်းပေါ် သုဝဏ္ဏ အားကစားရုံရှေ့မှ မြောက်ဥက္ကလာပ ရထားလမ်း ခုံးကျော်တံတား အောက်အထိ အသွား/အပြန် အသုံးပြုမည်ဖြစ်သဖြင့် ဖော်ပြပါ ဝေဖလ္လာ လမ်းပိတ်လျှောက် နံနက် ၆ နာရီမှ ပြိုင်ပွဲပြီးဆုံးသည် အထိ ခေတ္တလမ်းပိတ်ထားမည် ဖြစ်ကြောင်းနှင့် မော်တော်ယာဉ် မောင်းသူများအနေဖြင့် အခြား လမ်းလွှဲများမှ အသုံးပြုသွားလာ ကြပါရန် သတိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ယာဉ်စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေး ကြီးကြပ်မှုကော်မတီ



တရုတ်-အာဆီယံလှည့်ကျေးမယ်ပြိုင်ပွဲ၌ နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင်ခွဲသည့် အလှမယ်နှစ်ဦး၏ ရင်တွင်းစကား

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများနှင့် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများက နိုင်ငံကိုယ်စားပြု အလှမယ် ပြိုင်ပွဲများ၌ မြန်မာနိုင်ငံမှ အမျိုးသမီးများကို အခွင့်အရေးပေး ဖိတ်ခေါ်ယှဉ်ပြိုင်ပွဲများ ပြုလာခဲ့ကြရာ အစွမ်းကုန်ကြိုးစားတတ်သည့် မြန်မာ အမျိုးသမီးများ၏ ယဉ်ကျေးမှုမယုတ်သော အလှတရားသည် ယနေ့ကမ္ဘာအနှံ့ကို ပျံ့နှံ့ ထိုးဖောက်ဝင်ရောက်လျက်ရှိသည်။ မြန်မာအမျိုး

(၁၀)ကြိမ်မြောက် တရုတ်-အာဆီယံ လှည့်ကျေးမယ်ပြိုင်ပွဲသို့ နိုင်ငံကိုယ်စားပြု သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့် အလှမယ် အိန္ဒြာ သီရိကိုနှင့် ချောစုလင်းဖြူသန့်။

တွေ့ဆုံမေးမြန်း-မင်းခေတ်၊ ဓာတ်ပုံ-မင်းထက်

သမီးအလှမယ်များသည် တစ်ချိန်က ရွက်ပုန်းသီး များပမာရှိခဲ့သော်လည်း ယနေ့အချိန်အခါတွင် ကမ္ဘာ့အလှမယ်များ၏ သရဖူကို ခြိမ်းခြောက်လာနိုင်သည့် အခြေအနေသို့ တစ်စတစ်စရောက်နေပြီဖြစ်သည်။ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံတွင် ဩဂုတ် ၂၉ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည့် တရုတ်-အာဆီယံလှည့်ကျေးမယ်ပြိုင်ပွဲတွင် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနကဦးစီးပြီး နိုင်ငံကိုယ်စားပြုသွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့် အလှမယ်နှစ်ဦးသည် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင်ခွဲသည့် ဆုများအသီးသီး ရယူလာနိုင်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ နိုင်ငံကိုယ်စားပြု သွားရောက် စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၆ *

PROPAK MYANMAR 2014

4-6 SEPTEMBER 2014
MYANMAR CONVENTION CENTRE (MCC), YANGON

The international processing and packaging technology trade event for Myanmar's food, drink and pharmaceutical industries

including: 150 Exhibitors from 18 countries
3 International Pavilions from Singapore, Taiwan and Thailand
Industry Conferences & Seminars

Visitors can pre-register online or onsite at the exhibition
www.propakmyanmar.com

Information Hotline:
Tel: +95-1-513 513-519
Email: marketing@informationmatrix.com
Contact: U Htet Wai Zaw

နေပြည်တော်-စာတည်းများ: ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅)၃၂၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စတင်ထုတ်ဝေသောအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၁-၅၄၅၃၀၅၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စတင်ထုတ်ဝေသောအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၁-၅၄၅၃၀၅၊ ဖက်စ် ၀၁-၅၄၅၃၀၅၊ မြန်မာ့အသံ: ၀၁-၅၄၅၃၀၅၊ ဖက်စ် ၀၁-၅၄၅၃၀၅၊ မြန်မာ့အသံ: ၀၁-၅၄၅၃၀၅၊ မြန်မာ့အသံ: ၀၁-၅၄၅၃၀၅

www.facebook.com/MYANMALINNEWS
Gmail: mmalinnpt@gmail.com
မြန်မာ့အသံ: ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅)၃၂၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စတင်ထုတ်ဝေသောအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၁-၅၄၅၃၀၅၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စတင်ထုတ်ဝေသောအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၁-၅၄၅၃၀၅၊ ဖက်စ် ၀၁-၅၄၅၃၀၅၊ မြန်မာ့အသံ: ၀၁-၅၄၅၃၀၅၊ ဖက်စ် ၀၁-၅၄၅၃၀၅

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း
သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ အမှတ်(၁) အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်းလက်အောက်ရှိ စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၊ စီမံကိန်းများသို့ Container များနှင့် General Cargo များအား သယ်ယူပို့ဆောင်ရန်ရှိပါသည်။
 ၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့်ပတ်သက်၍ စည်းကမ်းအချက်အလက်များအား ထုတ်လုပ်ရေးဌာန၊ အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ် ၃၀၊ နေပြည်တော်၊ ရုံးချိန်အတွင်း ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၅၀၅၆၊ ၀၆၇-၄၀၅၁၇၁၇၁ တို့သို့ အသေးစိတ်မေးမြန်း၍ ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါပုံစံထုတ်ပေးရက် - ၁-၉-၂၀၁၄ ရက်
 တင်ဒါပိတ်ရက် - ၈-၉-၂၀၁၄ ရက် (၁၆:၀၀နာရီ)

သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန
ဘူမိဗေဒလေ့လာရေးနှင့်ဓာတ်သတ္တုရှာဖွေရေးဦးစီးဌာနနှင့်
အမှတ်(၁) သတ္တုတွင်းလုပ်ငန်းတို့အတွက်
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း

၁။ သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ ဘူမိဗေဒလေ့လာရေးနှင့်ဓာတ်သတ္တုရှာဖွေရေးဦးစီးဌာနနှင့် အမှတ် (၁) သတ္တုတွင်းလုပ်ငန်းတို့အတွက် အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများကို ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ဝိုဒေါင်အရောက်တန်ဖိုး (DDP နေပြည်တော်/ရန်ကုန်) မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်-

(က) လွန်တူးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်း (၃၄ မျိုး) (ဘဓရ)
 (ခ) လျှပ်စစ်လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်း (၆၈ မျိုး) (ဘဓရ)
 (ဂ) Copier Toner and Printer Toner Cartridge (၈ မျိုး) (ဘဓရ)
 (ဃ) Cartridge, Toner & Spare Parts for Office Machine (၁၀မျိုး) (သတလော)

၂။ တင်ဒါတင်သွင်းခြင်းကို ၂၉-၈-၂၀၁၄ရက်မှ ၂၉-၉-၂၀၁၄ရက် ၁၂:၀၀ နာရီအတွင်း မည်သူမဆို လွတ်လပ်စွာတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်းထုတ်ယူနိုင်ပါသည်-

ဘူမိဗေဒလေ့လာရေးနှင့်ဓာတ်သတ္တုရှာဖွေရေးဦးစီးဌာန
 ဝယ်ယူရေးနှင့်ထောက်ပံ့ရေးဌာနမှ
 မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာပြတိုက်၊ ရာဇသင်္ဂဟလမ်း
 နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၄၁၄၀၇၉

သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန
အမှတ်(၃)သတ္တုတွင်းလုပ်ငန်း
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၃)သတ္တုတွင်းလုပ်ငန်းမှ ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာ အဖြစ် သိမ်းဆည်းထားပြီး အမှတ်(၃)သတ္တုတွင်းလုပ်ငန်း၊ မန္တလေးရုံးခွဲ၊ ၃၅ လမ်းနှင့် ၆၅ လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့နှင့် အမှတ်(၂) သတ္တုတွင်းလုပ်ငန်း၊ အင်ဂျင်နီယာရုံး၊ ဗန်းမော်ခရိုင်၊ ကချင်ပြည်နယ်တို့တွင် သိုလှောင်ထားရှိသည့် အင်ကြင်းကျောက် ၅၁၉၃၂ ကီလိုဂရမ်နှင့် စကျင်ကျောက် ၃၈၀ ကီလိုဂရမ်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါ၍ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဈေးနှုန်းဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံ၊ ကြမ်းခင်းဈေးနှုန်းနှင့်စည်းကမ်းချက်များကို ၂၉-၈-၂၀၁၄ ရက် မှစ၍ နေ့စဉ်ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူရေးနှင့်ထောက်ပံ့ရေးဌာနခွဲ၊ အမှတ်(၃)သတ္တုတွင်းလုပ်ငန်း၊ သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ် ၁၉၊ နေပြည်တော် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ တင်ဒါပိတ်ရက်မှာ ၁၅-၉-၂၀၁၄ရက်၊ ၁၆:၀၀ နာရီဖြစ်ပါသည်။အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက ဖုန်း ၀၆၇-၄၀၉၃၉၇ သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

လေလံတင်ရောင်းချရေးအဖွဲ့

ပစ္စည်းအဟောင်းများအိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၃)သတ္တုတွင်းလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုရန် မလိုအပ်တော့သည့် အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းအဟောင်းအစုအပုံတို့ကို မျက်မြင်အခြေအနေအတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ရောင်းချပါမည်။

စဉ် အမျိုးအမည် အရေအတွက် တည်နေရာ

(က) စက်ကိရိယာပစ္စည်းဟောင်း (1)Lot အမှတ်(၈၀) များနှင့် သံတိုသံစ အဟောင်းများ ရန်ကုန်-အင်းစိန်လမ်း ရုံးချုပ်၊နေပြည်တော်

(ခ) ရုံးသုံးစက်ပစ္စည်းအဟောင်းများ (2)Lot

၂။ တင်ဒါပိတ်ရက်နှင့်အချိန်မှာ ၁၅-၉-၂၀၁၄ရက် ၁၆:၀၀နာရီဖြစ်ပါသည်။ ရုံးဖွင့်ရက်(ရုံးချိန်အတွင်း) ပစ္စည်းများ ကြည့်ရှုခွင့်ပြုပါမည်။

၃။ ၂၉-၈-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ နေ့စဉ်ရုံးချိန်အတွင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များဝယ်ယူခြင်း၊ ဈေးနှုန်းသွာတင်သွင်းခြင်း၊ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ စုံစမ်းခြင်းကို သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၁၉)၊ အမှတ်(၃) သတ္တုတွင်းလုပ်ငန်း၊ ဝယ်ယူရေးနှင့်ထောက်ပံ့ရေးဌာနခွဲ၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၉၃၉၇ ဆက်သွယ်ရယူနိုင်ပါသည်။

လေလံတင်ရောင်းချရေးအဖွဲ့

သင်္ဘောရွက်ဝယ်သည်

09.5177057

သစ္စာ

အာမခံ မိန့်၊ ခွေ ရတနာဆိုင်
 သစ္စာတရားကို လက်ကိုင်ထား၍ (DENSITY 17.8) ၁၅ပုံ ရည်ပြည်မြင် ပြုလုပ်ထားသော ခေတ်မီလက်ဝတ်ရတနာ ဒီဇိုင်းပျံ့နှံ့ကို -

- ☉ မှန်ကန်သော ခွေထွေးမှုနှုန်း
- ☉ အထူးချိုသာသော အလျော့တွက်
- ☉ တိကျသော အလေးချိန် (DIGITAL ချိန်စက်)

တို့ဖြင့် လက်လီထက်ထား ရောင်းချပေးနေပါသည်။ (ပိတ်ရက်မရှိ ဆိုင်ဖွင့်ပါသည်။)
 အမှတ် (၄၉၆) မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ ၂၉-လမ်းထိပ်၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
 ဖုန်း - ၈၁-၃၈၄၈၆၆၊ ၀၉-၄၄၈၂၀၇၇၇၊ ၀၉-၅၀၂၁၁၂၆၊ ၀၉-၈၅၀၃၁၂၁

ဖခင် အမည်မှန် ရေးဦးမြို့၊ အထက(၁) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(G)မှ မောင်ကျော်စင် ထွန်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမြင့်ဝင်း ၅/ရ၃န(နိုင်)၀၄၂၀၂၉နှင့် ဦးညိုမြင့်သည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း၊ ဦးမြင့်ဝင်း(ခ)ဦးညိုမြင့်

ဖခင် အမည်မှန် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ အထက မြင်းမူ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(ခ) မှ မဝင်းနန္ဒာအောင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမျိုးသန့် ၅/ငစန(နိုင်) ၀၄၀၀၈၉ ဖြစ်ကြောင်း။ ဦးမျိုးသန့်

ဒေါက်တာစင်စေတီလွင် (FAME) ခရုသားထားသော Medicinal Plant Series ခေတုပုံများ

ထိခိုက်စေမည့်ကုန်ကို လေ့လာလိုက်စားလိုသူများအတွက် ခေတုပုံပေါ်အပတ်များ၏ မှတ်တမ်းစာအုပ်များကို လေ့လာတွေ့ရှိရန်အတွက် မာတုခေတုပုံစာအုပ်များကို လေ့လာတွေ့ရှိရန်အတွက် မည်သည့် နေရာထိ ကျောက်ခေတု ပညာသို့ သို့မဟုတ် မည်သည့် သို့မဟုတ် ကျောက်ခေတုပုံစာအုပ်များကို လေ့လာတွေ့ရှိရန်အတွက် ခရုသားစာအုပ်ကြီးထားသော.....

မြန်မာ့စာအုပ် - FAME PUBLISHING HOUSE
 မြောက်(၂) သင်္ကြံလမ်း၊ ဝမ်းတော်မြို့နယ်၊ မြောက်(၂) မြို့နယ်၊ မြောက်(၂) မြို့နယ်၊ မြောက်(၂) မြို့နယ်၊ မြောက်(၂) မြို့နယ်
 ဖုန်း ၇၅-၂-၄၈၅၂၂၊ E-mail: fpe@famepharma.com

ရန်ကုန်နှင့် မန္တလေးမြို့ရှိ စာအုပ်အရောင်းဆိုင်ကြီးများတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါပြီ...

The **YANGON DIRECTORY** **ရန်ကုန် လမ်းညွှန်**

စက်တင်ဘာလအတွက် ပထမအပတ်ကံထူးရှင်

၂၀၁၄ခုနှစ် ရန်ကုန်လမ်းညွှန် Lucky Draw အစီအစဉ်၏ (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပေါက်မဲခြင်းသော **massimo** Luxury Leather Sofa ကျွန်(၁၀)သိန်းခွဲ ဝယ်ယူခွင့် (Gift Card) ကံထူးရှင် ပေါက်မဲပုံစံပိတ်

034401
 (၁၄)ကြိမ်မြောက် အထူးအစီအစဉ် ချောင်းသာအပန်းဖြေခရီးစဉ် ကံထူးရှင် (၅)ဦး ရွေးချယ်ပေးပါမည်။
ဘာပဲဂျီဟို HOTLINE 01-8619 277

Register လုပ်ရန်နှင့် သုခကဏ္ဍကံထူးရှင် လူဦးရေ အထောက် (၆)၊ ဂေဟဗေဒနှင့် ဗညားဗေဒလမ်းထောင့်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ Ph : 01- 9000 712, 9000 713

ကံစမ်းမိဖူးကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် မင်္ဂလာ နှစ်ဘာလအထိ လစဉ် (၁) ရက်နေ့နှင့် (၁၆) ရက်နေ့များတွင် ထပ်လက်ပြုလုပ် မိမိတို့ကံစမ်းသွားမည်ဖြစ်ပြီး လစဉ်ကံထူးရှင်များအား ရန်ကုန်လမ်းညွှန်ဝက်ဆိုက် www.yangon-directory.com, www.facebook.com/TheYangondirectory မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာနှင့် ကြေးမုံသတင်းစာတို့တွင် မော်ပြသပေးပါမည်။

